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Tras llevar casi un año...
...de parón, a la ampliación del Hospital comienzan 
a aparecerle “brotes verdes”. Tenga que ver o no 
con la inyección económica por el crédito de 
300 M€ que ha obtenido la Generalitat del Banco 
Europeo de Inversiones, nos alegramos de que 
hayan convocado el concurso para la adquisición 
del mobiliario y de los equipamientos sanitarios 
necesarios y que el director del centro haya 
concretado la fecha de su puesta en servicio 
para marzo. No le hemos oído decir nada de cómo 
se van a cubrir las plazas del personal necesario 
para el funcionamiento de la ampliación y para 
cubrir el déficit de plantillas en los servicios que 
presta actualmente. Sin duda que deben de estar 
gestionándolo porque sin el necesario incremento 
de personal difícilmente podrá ponerse en servicio 
la ampliación en la fecha prevista. Después de 
haber mantenido inoperantes durante todo un 
año los 7,5 M€ invertidos en las obras, resultaría 
ya el colmo que, tras invertir otros 2,7 M€ más en 
equipamientos, ahora fuesen 10,2 los M€ los que 
se quedasen inoperantes por un nuevo parón 
por falta de personal. Dos últimas pregunta al 
director, ¿es cierta la intención de desmembrar el 
hospital llevándose psiquiatría a Benicarló? ¿Será 
que la ampliación ya se le ha quedado pequeña?

Se acerca el nuevo curso... 
...escolar y el retorno a las aulas del nuevo 
colegio Foguet desde los barracones ya no tan 
provisionales que se anunció para las pasadas 
Pascuas todo indica que va a ir para largo ya que 
llevan meses y meses sin mover ficha. Mientras 
la Conselleria d’Educació se ha calentado la boca 
exigiendo al Ayuntamiento obligaciones y más 
obligaciones en relación con el “fiasco” de la EOI, 
el Ayuntamiento tiene que tragar, callar y asumir 
las consecuencias del retraso de la Generalitat, 
ampliando el plazo del alquiler y pagando las 
mensualidades por el solar de los barracones. 
Los mismos argumentos de don Paco Baila en 
la EOI nos vendrían de perlas para decir que la 
Generalitat no cumple, rescindir el alquiler con 
el propietario del solar y que la Generalitat se 
apañase con dicho propietario o que se llevase 
los barracones allí donde le cupiesen. ¿Alguien a 

oído una crítica, una reclamación o una simple 
explicación por parte de alguien del PPO?... ¿Y 
del diputado Castejón?... ¿Tampoco?... Pues 
habrá que pedirlas, porque el Ayuntamiento no 
hará lo que la Conselleria con la EOI y seguirá 
pagando el alquiler el tiempo que haga falta 
para no dejar a los escolares sin colegio. Pero les 
pasaremos las cuentas.

Estamos en pleno verano y...
...las concejalías de Turismo, Cultura, Medio 
Ambiente y Deportes se han coordinado para la 
organización de una gran variedad de eventos 
estivales destinados a potenciar el turismo 
familiar. A los tradicionales “iceberg playero”, el 
“cine bajo las estrellas”, la “biblioplaya” con dos 
nuevas actividades como el taller para adultos 
Coneixent Vinaròs o la presentación de libros por 
sus autores, los “contacuentos”, la segunda Nit de la 
Cultura, el concurso internacional de escultores en 
arena, el Sopar del Llagostí, la Trekoaventura por 
nuestras calas y playas, los premios del concurso 
de cortos Agustí Comes (Caixa Rural), las visitas 
históricas guiadas nocturnas, el carnaval de verano, 
la Festa de Sant Jaume en Els Cossis (AVENORD), 
los conciertos en la ermita, excursiones a las 
Columbretes (de pago), las actividades de yoga y de 
aerobic en la playa, etc., este año por primera vez se 
ha programado la “biblioteca viva” que consiste 
en un taller de animación en el que personas que 
destacan en algún tema se convierten en libros 
parlantes. También habrán dos representaciones 
teatrales, una infantil y otra para adultos a cargo del 
grupo Candilejas. Otra importante novedad será la 
feria eco-solidaria de finales de julio. Esperamos 
que vecinos y visitantes disfruten de toda la 
programación. El catálogo de actividades está 
disponible en la oficina de turismo, en los puntos 
de información turísticas, en web del Patronat de 
Turisme y en la Biblioplatja. 

El diputado Castejón,...
...un año más piensa que nos ha vuelto a meter un 
gol. Su forma de “trabajar por Vinaròs” es que en 
vez de avisar en marzo cuando se convocaron las 
ayudas de la Generalitat para archivos históricos 
municipales, ha permanecido calladito y 

emboscado, a ver si nos olvidábamos de pedirlas 
y, cuando ya no hay solución, atacarnos con toda 
su artillería verborreica. Si el año pasado ya no 
pedimos la subvención por estar en pleno traslado 
de parte del archivo histórico a la Biblioteca, este 
año tampoco la hemos pedido porque el resto del 
archivo que estaba en el Pirulí ha tenido que ser 
clasificado, embalado en cajas y trasladado a otro 
emplazamiento hasta que concluyan las obras 
del plan ZP que se llevan a cabo en aquel edificio. 
Cualquiera menos él entenderá que para escanear 
los documentos, un archivo tiene que estar en sus 
estanterías completamente ordenado. Sacarlos 
de las cajas en donde estarán mientras duren las 
obras causaría un embrollo sin precedentes. Que 
no se preocupe Nuestro Señor Diputado, que para 
el próximo año en que ya estará ordenadito y en su 
sitio, aunque no nos avise, ya verá como entonces 
pediremos la subvención y, tras dos años sin 
haberla podido pedir, no nos la deberían denegar. 
Ah, y que conste que, por cada euro que ponga la 
Generalitat, la mini-Generalitat tiene que poner 
otro, así es que “el regalo” sólo es del 50%. 

El Patronat de Turisme...
...ha lanzado durante el mes de junio una 
novedosa campaña de promoción de Vinaròs a 
través de Internet enviando 50.000 correos-e 
a distintos destinatarios de España y de Francia 
que contiene una información básica acerca de 
nuestra ciudad y un enlace a la página web del 
Patronat de Turisme. En el correo se anuncian 
sorteos de fines de semana en Vinaròs entre todos 
quienes hayan contestado al correo facilitando la 
dirección electrónica de algún amigo o conocido. 
La finalidad es la de ampliar la base de datos de 
visitantes potenciales interesados en nuestra 
oferta turística e irles remitiendo las informaciones 
conforme se produzcan. Al menos 15.000 de 
los correos enviados han sido abiertos por los 
destinatarios y 1.500 han contestado y se han 
inscrito al sorteo. El anuncio se puede ver en la 
dirección: w w w. v a c a c i o n e s e n v i n a r o s . c o m 
y la intención del Patronat es la de ampliarla a otros 
países de nuestro entorno.

Qué difícil es poder conseguir...
...un buen rollito entre Ayuntamiento y 
Generalitat, cuando el “método” que prodiga esta 
última es el del desplante y el de la confrontación 
con instituciones regidas desde distinto signo 
político. Valga un ejemplo de las formas que 
se gasta la Generalitat para con el Gobierno 
central: al acto convocado por el Ministerio en 
la Universidad Politécnica de Valencia para la 
inauguración de la sede valenciana de la oficina de 
PESCAPLUS de apoyo a la innovación, desarrollo 
y promoción pesquera, desde la que se regirá 
Cataluña –¡qué satisfacción para un valenciano!–, 
Baleares, Valencia y Murcia; al que, por protocolo, 
debería haber acudido la consellera con toda su 
cúpula al completo, la Conselleria de Pesca no 
envió ni a un bedel excusando su asistencia por 
tener otros compromisos más importantes. Las 
formas de la Generalitat hacia los de arriba son 
las mismas que hacia los de abajo, hacen casi 
imposible la buena colaboración y perjudican a 
los ciudadanos. Es más,.. ¡asquean!

OPINIÓ 

www.pvi-vinaros.org

Pinceladas 
de verde y de naranja
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Poca confianza nos inspiraba a los vinarocenses el Sr. Campos, desde hace 6 años la sequía inversora ha sido un hecho, poca confianza 
nos inspira ahora, y finalmente poca confianza nos inspira que hasta la fecha sólo dos proyectos hayan tenido su beneplácito: 
pluviales y cubierta del Molí de Noguera. ¿Confiamos con el Plan de Accesibilidad y la piscina?

“Camps, al borde del banquillo por culpa de los cuatro trajes”
“Camps, atrapado en una absurda ratonera”
“Si el PP insiste en defender a Camps, el mensaje es claro y bochornoso”
“El entorno de Camps liga su futuro a que se admita su recurso y no haya juicio”
“Inicia los trámites para que un jurado popular elegido por sorteo juzgue al 
presidente de la Generalitat Valenciana”
“El juez ve indicios de delito para llevar a juicio a Camps por cohecho”
“Camps opta por resistir mientras crece el desconcierto interno en el PP”
“La posible apertura de juicio oral a Camps reabre el debate en el PP sobre una 
posible solución con Barberà y Rambla”

(Fuente: El Mundo, Levante y Mediterráneo)

A ello añadimos el editorial del periódico El Mundo al que no se atreverá el PP 
a descalificar ni acusar de tendencioso, y se comprobará la crítica situación 
institucional que se vive en València.

La causa abierta por el Tribunal Superior de Justicia 
de Valencia contra Francisco Camps dio ayer un 
importante salto cualitativo. El juez que instruye el 
caso dictó un auto en el que considera que existen 
serios indicios del llamado cohecho impropio y que, 
por ello, debe celebrarse una vista previa el próximo 
día 15 de julio para decidir si Camps y el resto de los 
imputados tienen que sentarse en el banquillo.
Ello coloca a Camps al borde del abismo político, 
ya que se vería abocado al penoso calvario de 
someterse a un juicio con jurado popular si, como 
es muy probable, el instructor decide seguir adelante 
con el proceso. Algo muy difícilmente compatible 
con el cargo público que ocupa. No resulta extraño, 
pues, que Camps se sienta atrapado en una absurda 
ratonera.
El juez explica en el auto que todo apunta a que 
Camps no pagó cuatro trajes y unos zapatos, pero 
subraya también que no hay ningún indicio de que el 
presidente de la Generalitat Valenciana favoreciera 
a Orange Market, la empresa de Álvaro Pérez. Por 
tanto, acusa a Camps de haber vulnerado el artículo 
426 del Código Penal, que tipifica el cohecho 
impropio, que consiste en “aceptar regalos en 
función del cargo para la consecución de un acto no 
prohibido legalmente”.
El delito de cohecho impropio está castigado con una 
multa de tres a seis meses –unos dos o tres mil euros, 

según se calcula–, una de las sanciones más benévolas 
del Código Penal. Y, además, se da la paradoja de que 
solo considera delictiva la conducta del funcionario 
que acepta el regalo pero no la del particular que lo 
entrega. Por ello, el juez instructor no ha imputado a 
Álvaro Pérez y su socio Pablo Crespo, que ordenaren 
el pago de esas prendas, según el auto.
Ello plantea la cuestión de si tiene sentido este artículo 
del Código Penal que exime de responsabilidad al que 
busca un trato de favor de la Administración y castiga 
al funcionario aunque no exista ese trato de favor. La 
redacción del artículo 426 roza lo surrealista, pero 
nada cabe reprocharle al juez que se ha limitado en 
este caso a aplicar la norma vigente, por absurda que 
pueda parecer.
A este respecto, el instructor señala en su auto que 
“no es posible llegar a la conclusión de que los hechos 
no hayan existido” y que la acusación encierra “una 
verosimilitud” que le impide archivar la causa.
Este párrafo sugiere que el juez cree que Camps no 
ha pagado los trajes. Y de hecho esa es la tesis que 
sustenta en base a la documentación incautada, a los 
testimonios que obran en el sumario y a los tickets de 
caja del establecimiento. Camps estaba convencido 
de que el juez archivaría la causa tras escuchar su 
versión, pero ha sucedido lo contrario. Ello le coloca 
en una difícil situación, ya que empeñó además su 
palabra públicamente en que había pagado sus trajes. 

Le queda, sin embargo, el recurso ante la Sala de lo 
Penal, que podría archivar la causa si Camps logra 
desmontar la tesis acusatoria. No es imposible, por 
lo que conviene aplazar cualquier valoración a ese 
desenlace.
Dolores de Cospedal y otros dirigentes del PP 
insistieron ayer en la presunción de inocencia de 
Camps, pero el asunto se les ha escapado de las 
manos, ya que si no gana ese recurso, el presidente 
de una institución como el Gobierno valenciano 
tendrá que sentarse seguramente en el banquillo 
y ser juzgado por los ciudadanos. ¿Cómo va a 
reclutar el tribunal esos nueve hombres justos y sin 
prejuicios que van a decidir sobre el futuro de quien 
lidera el principal partido de la Comunidad?
A Camps no se le acusa de corrupción, pero sí de 
un comportamiento impropio, más censurable 
probablemente desde el punto de vista ético que 
jurídico. Pero hoy por hoy se trata de un delito y, 
por kafkiana que parezca su situación, a nadie se le 
escapa la erosión que para el prestigio de la clase 
política supondría ver al presidente de la Generalitat 
juzgado por sus conciudadanos a cuenta de si pagó o 
no los trajes.
Camps siempre ha demostrado su sentido institu-
cional, por lo que estamos convencidos de que re-
nunciaría al cargo si los jueces decidieran que tiene 
que afrontar una vista oral de esas características. 

Atrapado en una absurda ratonera
EDITORIAL

EL MUNDO / CASTELLON AL DIA . MARTES 7 DE JULIO DE 2009

GRUPO UNIDAD EDITORIAL
CASTELLON AL DIA

Camps con fianza
El artículo de esta semana iba a estar dedicado íntegramente al tan anunciado Plan Con-fianza de Camps, plan de inversiones para 
los municipios, queriendo imitar al exitoso Plan Zapatero, pero los acontecimientos se han precipitado el lunes 6 de julio, tal como 
reflejan los titulares de prensa que reproducimos y que la televisión valenciana Canal 9 ha escondido y censurado.
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Un desgobierno absoluto

Los problemas crecen
Cada día que pasa en Vinaròs aparecen más 
problemas, los que existían siguen creciendo 
y aparecen en el horizonte nuevos nubarrones 
que amenazan con tormentas de enorme calado 
político y que a buen seguro el PSOE y el PVI 
serán incapaces de resolver.
Porque los problemas son problemas y no se 
resuelven solos aunque se disfracen de colores, 
sean el verde, el naranja o cualquier color a 
que algún iluminado se le antoje. Ante los 
problemas y los incumplimientos algunos creen 
que pintándolos y atacando al Partido Popular 
se resuelven, y esto no es así.
Quienes gobiernan, socialistas y personas que 
decían que eran independientes hasta que 
vieron peligrar el sillón y la nómina a fin de 
mes, ocupan su espacio y su tiempo en atacar 
al Partido Popular, en intentar desprestigiar 
a nuestro portavoz, en querer presentar al PP 
como culpable de todo lo malo que ocurre en 
Vinaròs sin darse cuenta que son ellos quienes 
son incapaces de ofrecer alternativas y resolver 
los problemas.

El desgobierno crece
Y fruto de esta incapacidad aparece el 
desgobierno. En el Ayuntamiento de Vinaròs no 
gobierna nadie, no lidera nadie un proyecto que 
nació cojo, manco y tuerto porque solamente 
buscaba apartar al partido más votado de 
Vinaròs de la Alcaldía para ocuparla ellos.
La sensación que existe en la ciudadanía es que 
cada concejal hace y dice lo que le da la gana, 

sin tener ninguna coherencia, sin un camino 
definido por un programa electoral respaldado 
por los ciudadanos en las urnas.
Se anuncian mil y una obra y actuaciones que al 
final siempre se convierten en incumplimientos 
y en “obras interruptus” y solamente hace falta 
fijarse en la ciudad deportiva o en la guardería.
¿Quién gobierna en Vinaròs? Pues el azar, los 
sueños de grandeza, la inercia... todos menos 
un equipo de gobierno trabajador, con ilusión 
y que afronte el futuro con las ganas necesarias 
para tirar adelante a nuestra ciudad en un 
momento de crisis como la actual.

Los problemas se acumulan
Nos preguntamos qué ocurre con la ciudad 
deportiva, nos preguntamos qué pasa con la 
guardería, con la comisaría, con la tercera y 
cuarta fase del paseo marítimo, con la pasarela 
del Cervol, con el parque del Camí Fondo, con 
la residencia de la tercera edad, con el deporte 
local, con el auditorio, con la cesión de terrenos 
para la ampliación del IES Vilaplana, con tantos y 
tantos temas prometidos y no cumplidos.
Queremos saber qué respuestas ofrecen desde 
el Equipo de Gobierno a situaciones como el 
colapso de tráfico creado por el PSOE y el PVI 
por sus caprichos de la plaza de Sant Antoni y 
el paseo, queremos respuestas a las preguntas 
que realizamos en el pleno, queremos saber los 
motivos de la desidia y el desinterés del PSOE y 
el PVI en atender a los ciudadanos que buscan 
en su alcalde y en los concejales del Equipo de 
Gobierno respuestas a sus demandas.

Existen soluciones
Desde el Partido Popular estamos convencidos 
que existen soluciones a todos los problemas, 
que nada está perdido de antemano, que hay que 
ser reivindicativos con todas las administraciones 
públicas pero manteniendo el respeto, cosa que 
no hacen ni Romeu ni Balada.
Pensamos que Vinaròs tiene derecho a que 
sus gobernantes sean personas con ilusión, 
trabajadores, que estén dispuestos a defender su 
ciudad al máximo, que no se rindan nunca por muy 
grande que sea el obstáculo. Existen soluciones 
con un poco de imaginación y ganas de trabajar.
La deuda municipal está creciendo de forma 
imparable. Son ya más de 30 millones de euros 
los que nuestro Ayuntamiento debe y por eso 
es imprescindible que se afronte un plan de 
austeridad y se mire cómo se gasta cada euro que 
ingresa nuestro Ayuntamiento. 

Frente a los insultos... 
ilusión, trabajo y esfuerzo
Todo esto es lo que ofrecemos a los vinarocenses 
desde el primer día de esta legislatura y en lo 
que nos comprometemos a seguir trabajando 
esta segunda mitad de la legislatura. Queremos 
responder con realidades a la confianza que han 
demostrado tener en nosotros la mayoría de los 
vinarocenses.
Vamos a poner la máxima dedicación, el mayor de 
los esfuerzos en mejorar cada día nuestra ciudad 
y en sumar cada día a más personas al proyecto 
ilusionante para todos que el Partido Popular quiere 
poner en marcha para todos los vinarocenses.

Juan Bautista Juan: 

“Cuando cierro los ojos imagino un 
Vinaròs próspero y dinámico, una ciudad 
donde sus ciudadanos estén orgullosos 
de sus gobernantes porque estos den 
respuesta a las necesidades del día a 
día. Cuando abro los ojos me entristezco 
por observar que el PSOE y el PVI 
solamente crean problemas, acumulan 
incumplimientos y siguen empeñados 
en hacernos creer que las cosas son de 
color de rosa cuando en realidad están 
más negras que nunca. Creo que Vinaròs 
merece otro gobierno, necesita un nuevo 
impulso, nuevas personas que trabajen 
por proyectos reales y de futuro”.
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El BLOC denuncia la saturació de l’abocador 
d’escombraries de Vinaròs i de la resta de 
pobles de la comarca

A Vinaròs, l’abocador d’escombraries es troba molt 
saturat. Inclòs dins de la zona 1 del Pla de Residus, 
al polígon 45 de la Ptda. de les Soterranyes, fins ara 
no s’ha trobat cap solució per a aquest abocador, 
que només podem definir com vergonyós. La 
gent es queixa de les males olors de la combustió 
dels materials orgànics, olors que arriben moltes 
vegades fins al mateix poble de Vinaròs. Els veïns 
del voltant d’aquest es queixen, amb raó, de la 
brutícia que hi ha al voltant de les seues finques i 
la contaminació de plàstics i altres productes que 
s’acumulen al llit del riu Cervol, riu que passa pel 
costat d’aquest il·legal abocador. És la “cara bruta” 
de Vinaròs. Malgrat que el nostre poble ha estat 
ciutat pilot en tot el País Valencià en implantar el 
Pla d’Excel·lència Turística, malgrat que defenem 

la nostra capitalitat a la comarca i malgrat que 
ens trobem en un lloc privilegiat de cara al mar, 
no posem solució a aquesta lamentable situació 
d’atemptat al medi ambient i rural.
Des del BLOC, enviem un missatge d’alerta als dos 
grans partits que ens governen, un a la Generalitat 
Valenciana (PP) i l’altre al Govern central (PSOE) 
per arribar a un acord per crear unes plantes 
adequades per al tractament de residus urbans 
en el lloc apropiat i amb el consens de la gent que 
viu en aquest indret.
Però no només és un problema de Vinaròs, 
comarcalment la situació no millora. Els 
abocadors il·legals que es trobem a la nostra 
comarca atempten contra la salut pública, amb 
conseqüències nefastes per al medi ambient i 
per a les aigües subterrànies. Els alcaldes de tots 
els pobles del Pla Zonal I de residus no saben on 
llançar les escombraries i la solució del municipi 
de Cervera no és el lloc idoni per col·locar la planta 

de tractament dels residus tal com es va presentar 
a la conselleria ja que no compta amb l’informe 
mediambiental favorable, constatant que hi ha 
avencs i el subsòl no dóna la màxima fiabilitat a 
l’hora d’impermeabilitzar per no contaminar els 
aqüífers de la zona.
L’única solució que ens dóna la Generalitat 
Valenciana, ara per ara, és transportar els residus 
urbans a plantes ubicades a 300 km de distància 
(Novelda, Alacant) amb la creació d’una taxa per 
pagar aquest servei de transport sense ser culpa 
dels ciutadans sinó per la deixadesa del Govern 
autonòmic. Tot això s’agreuja amb les possibles 
denúncies que poden arribar des de la Comunitat 
Europea. Des del BLOC demanem per a Vinaròs 
i els pobles de la comarca la necessitat d’una 
solució immediata a aquest problema, i exigim 
tecnologia punta per al tractament dels residus, 
respectuosa amb el medi ambient i saludable. És 
pel bé de tots.

El BLOC denuncia la 
vergonyosa situació de l’abocador 

d’escombraries municipal

Domènec Fontanet: “Treballem per fer 
una política de proximitat al ciutadà i 
per solucionar els problemes quotidians 
xicotets i grans, allò que des del BLOC 
sempre hem defensat com a estil propi, 
fem una política “de baix cap a dalt”, 
des del ciutadà cap a l’Administració. 
Escoltem la gent del carrer recollint els 
problemes i suggeriments i fem d’altaveu 
a l’Ajuntament”.

Des del Grup Municipal del BLOC atenent les peticions dels veïns 
de la zona de les Illes Columbretes ens fem ressò de la demanda 
que han fet a la Regidoria de Serveis Municipals i d’Urbanisme 
per col·locar un parc de jocs infantils a la plaça d’aquest carrer 
pel tal de trobar una utilitat a un lloc que ara no ocupa cap altre 
servei per als ciutadans. Els xiquets d’aquest carrer gaudirien 
d’un espai per a esbarjo i jocs i milloraria l’aspecte i l’afluència 
de veïnat d’aquesta plaça. Esperem que des de l’Equip de 
Govern es faça cas d’aquesta demanda. Des del BLOC en farem 
un seguiment perquè es faça realitat.
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ALTRES OPINIONS

Señor Renovell, a estas alturas creo que está más que 
demostrado que en su profesión es usted muy bueno 
(eso lo tenemos claro). Lo que no tenemos tan claro 
muchas personas y servidora, es que, cuando hay un 
concierto, la banda no interprete obras muy conocidas. 
Seguro que en los conciertos habrá personas (pocas) 
que están a su nivel musical, pero la mayoría, no. Por 
muy bien que usted dirija a los músicos, la mayoría 
del público nos quedamos con que nos falta algo. 
Tenga en cuenta que muchas piezas es la primera 
vez que las escuchamos. Seguro que usted al leer mi 
opinión, va a pensar que esta mujer es párvula de la 
buena música y tiene usted razón, pero también soy 
persona sensible, como la mayoría de las que van a los 
conciertos de esta estupenda banda, que es nuestra 
Alianza.
Señor Renovell, hay un gran repertorio de música 
maravillosa, tanto clásica como moderna, y que 
todos conocemos y nos trae muy buenos recuerdos. 
Esperando que alguna vez se digne usted a dirigir 
a esta reconocida y galardonada banda con tan 
conocidas y añoradas piezas, le transmito mi mayor 
respeto y consideración.

El pasado mes de abril la empresa Escal UGS, 
promotora del Proyecto Castor de Almacenamiento 
Subterráneo de Gas Natural, contrató con una 
empresa especializada la realización de un estudio 
geotécnico del fondo marino correspondiente al 
trazado previsto del gasoducto que conectará la 
plataforma marina, situada a 22 km mar adentro, con 
la planta de operaciones de tierra. 
El objetivo de este estudio era obtener los datos 
técnicos necesarios para la instalación de dicho 
gasoducto en el mar. Entre otros aspectos, Escal UGS 
pretendía con estos estudios previos confirmar la 
viabilidad técnica de la propuesta realizada por las 
administraciones competentes de Costas, durante el 
proceso de información pública, de que el aterraje del 
gasoducto marino en la costa se realizase por túnel en 
lugar de zanja. 
Para la realización de los trabajos fue necesario emplear 
dos buques, uno de Vinaròs y otro especializado 
holandés, y una plataforma (plana, autoelevable, 
preinstalada y transportada mediante remolque). 
Como no podía ser de otra forma, Escal UGS realizó los 
trámites legales previstos en estos casos y comunicó a 
Capitanía Marítima de Castellón la presencia de estos 
barcos y el alcance de los trabajos a realizar, incluida 
la toma de dos muestras del suelo rocoso marino 
en las proximidades de la costa mediante sondeos 
someros realizados desde la plataforma mencionada. 
La duración de estos trabajos fue estimada en un día 
máximo para cada una de las muestras a tomar. Para 
ese plazo de un solo día por cada toma de muestras, 
la legislación exime del permiso de la Dirección de 
Costas y de cualquier otro organismo. 
La ejecución de estos sondeos someros resultó más 
lenta de lo estimado inicialmente debido a que la roca 
presentaba una dureza superior a la prevista, por lo 
que hubo que prolongar los trabajos medio día más 
en cada punto. Además, debido a las características 
de dureza de la roca encontrada, se reveló necesario 
tomar dos muestras adicionales. Escal UGS ha 
informado a la Dirección General de Sostenibilidad 
de la Costa y el Mar de la mayor duración de estas 
actividades de muestreo. 
Ni por parte de la promotora del Proyecto Castor, ni 
de la empresa contratada hubo en ningún momento 
intención de proceder al margen de la legislación 
vigente, ni hubo mala fe en el modo de actuar. Escal 
UGS ratifica que está cumpliendo rigurosamente 
todos los requerimientos que establecen las 
diferentes Administraciones Públicas que intervienen 
en la autorización de una infraestructura energética 
de esta naturaleza y en la obtención de los diferentes 
permisos. 

Aún me acuerdo cuando estando en Urgencias me 
dijiste... “esta vejez no me la mereixo” y la verdad es 
que no comprendí que me estabas reclamando y 
necesitabas cariño... A partir de ese día ya no descansé 
buscando la manera... mientras, tu nieto, cumplió la 
mayoría de edad, y entonces sí se pudo ir perfilando 
tu deseo.
Tu nieto fue fiel a la cita para recogerte y subirte 
al chalet de la Closa, como deseabas, golpeando 
la puerta de tu casa toda la tarde y volviendo a la 
mañana siguiente; al mismo tiempo tú te estabas 
muriendo en el hospital sin poderos siquiera despedir, 
incomunicados. ¡Qué injusticia!
¡Qué contraste! ¡Qué dicotomía! Pensar que tu último 
día fue el que por fin tenía que ser el primero de una 
vejez digna y feliz... 
Desde ahí arriba seguro estás viendo... qué habitación 
y qué... en fin, me hizo preparar tu nieto, para poder 
disfrutar todo el verano y resto... juntos; también te 
esperaba la que tú llamabas la meua reina.
Aquello era una auténtica ilusión, nervios y tensión 
esperando el momento que entraras por la puerta y 
tu nieto deseando comunicar a tus primos, cuñado y 
grandes amigos que tanto tú querías y ellos a ti, como 
te aseguro han demostrado, para darte una sorpresa 
de bienvenida.
¡No ha podido ser! Únicamente por una razón: no os 
han dejado.
Debo decirte que me han conmocionado la lección 
que me habéis dado, tú y tu nieto.
¡Qué precioso!, qué amor más limpio por ambas 
partes, sin ningún tipo de egoísmo e interés. ¡Eso no 
os lo podrá quitar nadie!
Os ruego que tú, la abuela y mi padre sigáis guiando 
al nieto para que siga siendo una buena persona, 
trabajadora, desinteresada y de buen corazón. 
Al final, es lo único que cuenta.
¡Por favor! Ayúdale a perdonar...
¡Qué pena! Alguien tendrá que rendir cuentas a algo 
superior. No se puede ni debe tratar a un abuelo y su 
nieto de esta forma, privándoles de su libertad.
Os estaré eternamente agradecida por el amor que 
habéis demostrado a mi hijo, vuestro nieto y tú, 
Pepito, hacia mí, me llevo conmigo la frase “jo també 
te vull molt”. Te juro que te quiero como a un padre y 
te llevaré conmigo.
Ayúdame a mitigar la pena de en el último minuto 
no haber conseguido la meta; después de haber 
trabajado a contrarreloj.
Hasta siempre. Qué impotencia.

Amb data 5 de maig, Esquerra Vinaròs va 
denunciar el lamentable estat dels nostres 

barrancs, així com l’incivisme de totes aquelles persones 
que aboquen qualsevol tipus de deixalla i d’escombraries. 
No és gens estrany trobar-te un matalàs, un sofà, un 
cotxe o material elèctric; segurament, en un passeig pels 
barrancs trobaràs restes d’obra, proves d’asfaltatge. Les 
denúncies que veïns i veïnes van fer arribar a Esquerra, i 
van posar damunt la taula, també van manifestar l’apatia 
que han tingut els diferents càrrecs polítics que han anat 
passant per Medi Ambient a l’Ajuntament de Vinaròs en 
els darrers anys.
Qualsevol persona que ha denunciat en els darrers anys 
l’estat dels barrancs s’ha trobat sempre les mateixes 
respostes: “Hi ha un vigilant de la Confederació Hidrogràfica 
del Xúquer, encara que la seua funció no és exactament la 
neteja”. “No podem vigilar en tots els barrancs”, o la més 

típica: “No ho sé, jo què vols que hi faça?”.
El dia 1 de juliol en roda de premsa, Esquerra va fer un 
pas endavant per tal d’acabar d’una vegada amb les 
excuses. Esquerra va donar 15 dies a l’Equip de Govern 
per començar a fer allò que no ha realitzat en anys. Es 
convoca a tots i totes les veïnes que així ho desitgen, 
el dia 14 de juliol, a les 20.30 h, davant la porta de 
l’Ajuntament, 30 minuts abans del començament 
del plenari ordinari, per dipositar mostres de residus 
inorgànics i d’escombraries que tenen als seus barrancs, 
és un toc d’atenció a qui s’ha de responsabilitzar en 
última instància que els barrancs no siguen abocadors 
incontrolats.
També vol subratllar aquest acte reivindicatiu i cívic, la 
lògica en la presa de decisions: “Si no és deixalles en un 
barranc (i per això no és neteja), tampoc no ho és al mig 
del poble.” 

Enguany fa 37 anys que per primera vegada la Flama 
–encesa la nit més curta de l’any, el solstici d’estiu– 
arriba a Vinaròs. Flama encesa al cim del Canigó, i 
repartida per tradicions i costums a tota la nostra 
nació, els Països Catalans. 
Aquesta Flama reivindica la unitat del català, llengua i 
cultura que ens han transmés els nostres avantpassats, 
que avui, 23 de juny de 2009, està més en perill de 
desaparició progressiva que mai. Per la política 
“educativa” del PP, i per la claudicació d’algun partit, 
que esperem que siga una febrada electoral. Que 
els companys de lluita de fa molts anys reflexionen, i 
s’adonen que els enemics són els de sempre, la dreta, 
els cacics, els especuladors, la classe política actual, la 
que mana, emmerdada en tota classe de corrupteles.
L’any 2005, vam fer servir simbòlicament la Flama 
del Canigó per cremar el projecte del parc eòlic. El 
2006 vam cremar la LUV, símbol de l’especulació del 
totxo. El 2007 feia 300 anys de la desfeta d’Almansa, 
quan perdíem els Furs del País Valencià, i vam cremar 
el decret de Nova Planta. El 2008 es va denunciar el 
Projecte Castor. 
Avui, nit de Sant Joan de 2009, no volem cremar ni 
destruir res. Aquesta Flama ens ha de recordar tot 
l’any, i no sols avui el que som, una nació! Nació que 
va de Salses a Guardamar, de Fraga a Maó, que uneix 
el País Valencià, Catalunya i les Illes Balears, i podem 
dir: els nois de Catalunya, els al·lots de les Balears i els 
xiquets del País Valencià, parlen la mateixa llengua, el 
català. 
Companys, i companyes que lluitem junts fa tants 
d’anys, avui encara “tot està per fer i tot és possible” 
com diu en Llach. El nostre enemic no som els que 
tenim consciència de l’acte que estem fent avui i aquí, 
l’enemic és el fonamentalisme, els espanyols i els 
francesos centralistes, que no suporten la diversitat.
Que la Flama del Canigó no s’apague mai, que la 
seua llum ens guie per retrobar el nord, i lliures de 
personalismes, i d’interessos particulars arribem a bon 
port. Ítaca estarà més a prop si no fem cas de bruixes 
i de cants de sirena que confonen els sentits i la raó, i 
ens fan equivocar el camí.
Fa massa anys que els ocupes del “Palau” gaudeixen 
dels nostres menjars, del bon vi i de la nostra terra. Ja 
n’hi ha prou!, estripem el tapís de Penèlope que tapa 
les nostres febleses.
Bona nit, bones festes, i visca la nostra nació.

Acabem amb les excuses

Estudios previos Proyecto Castor

Escal UGS

Para Pepito ¡Qué final tan feo para una 
persona tan maravillosa!
Amada Barró

Bona nit

Associació de Veïns Migjorn

Una modesta opinión
Amparo Navarro
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El primer tinent d’alcalde i regidor 
d’Urbanisme, Javier Balada, va 
informar dimarts que unes 50 
empreses han concorregut en 
el concurs d’adjudicació de les 
obres de la tercera i quarta fase de 
remodelació del passeig marítim 
de Vinaròs. El Ministeri de Medi 
Ambient invertirà un total de 14 
milions d’euros en unes obres 
que podrien iniciar-se “a finals de 
setembre o principis d’octubre”.
Dilluns passat va tindre lloc l’ober-
tura de les pliques de les empreses 
interessades. De les gairebé 50 que 
van optar-hi, 9 presentaven baixes 
temeràries per la qual cosa pròxi-
mament es decidirà si s’inclouen 

en l’adjudicació, que s’efectuarà 
“en dos o tres dies”. Segons Bala-
da, algunes de les mercantils van 
incloure en les seues propostes de 
millora una reducció d’un mes en 
el període d’execució de les obres, 
rebaixant-lo a només nou mesos, 
un factor que podria tindre el seu 
pes en l’adjudicació. Respecte a 
l’inici de les obres, Balada va apun-
tar que podrien iniciar-se passats 
els mesos estivals.  
La tercera i quarta fase de 
remodelació del passeig marítim 
abracen la finalització de la superfície 
de l’aparcament subterrani situat al 
costat de l’antic col·legi Sant Sebastià. 
També el tram que transcorre entre el 

carrer de l’Àngel i el passeig de Fora 
del Forat, que inclou la construcció 
d’un túnel subterrani.
Respecte a les obres de millores en 
la impermeabilització del pàrquing 

subterrani, a causa de l’aparició 
de goteres, Balada va assegurar 
que finalitzen aquesta setmana, 
així doncs l’aparcament tornarà a 
funcionar amb normalitat.

Cinquanta empreses opten a les obres 
del tram final del passeig marítim de Vinaròs

X.Flores

El Ministeri invertirà 14 milions d’euros 

L’Ajuntament de Vinaròs ha demanat a la 
conselleria la readmissió del Pla d’Accessibilitat 
entre els projectes inclosos en el Pla Confiança 
de la Generalitat. L’administració autonòmica 
havia instat l’Ajuntament a modificar la durada 
del projecte al·legant que superava el termini 
de 24 mesos d’execució de l’obra. 
El regidor d’Urbanisme, Javier Balada, ha 

assegurat que una vegada revisat el projecte, 
“enlloc no es parla d’un termini d’execució de 
l’obra de 30 mesos, sinó de 24”. Per aquest motiu, 
segons Balada, els Serveis Tècnics han requerit 
la conselleria perquè reconeguen el seu error 
i el projecte siga definitivament aprovat”. El 
regidor del PVI va recordar que Vinaròs només 
té aprovades dos obres del Pla Camps de les 

quatre que van demanar ser incloses, mentre 
que en poblacions veïnes –en clara al·lusió a 
Benicarló– de signe popular ja se’ls ha donat 
el vistiplau. “Tampoc no sabem res del projecte 
de la piscina municipal i esperem que s’incloga 
en el Pla, perquè en cas contrari no podrem 
realitzar un dels projectes més importants”, va 
concloure.

L’Ajuntament demana la readmissió del Pla d’Accessibilitat en el Pla Camps 
El projecte tenia un termini d’execució de 24 mesos segons el consistori 
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ORDRE DEL DIA
1) Lectura i aprovació de 
l’acta anterior
2) Informació de les 
actuacions realitzades
3) Precs, preguntes i 
suggeriments

El president
Sebastià Casanova Marmaña

Convocatòria 
d’assemblea 
general ordinària
En compliment de l’acord 
per la junta directiva i 
de conformitat amb allò 
establert estatutàriament, 
es convoca a tots els socis 
a l’assemblea general 
ordinària al saló d’actes de 
la Fundació Caixa Vinaròs 
(pl. Cardenal Tarancón s/n) 
el proper dia 28 de juliol 
a les 20.00 h, en primera 
convocatòria, i a les 20.30 
h, en segona, per tractar 
els següents punts de l’

Associació de 
Veïns de la Zona 
Nord Vinaròs

23 botigues participaran el diumenge en la ‘Moda i comerç al carrer’
Redacció

Per tal de donar a conéixer Vinaròs a través 
d’Internet, s’ha portat a terme la primera 
campanya promocional en línia anomenada www.
vacacionesenvinaros.com, amb la finalitat de regalar 
un cap de setmana per a dos persones a Vinaròs.
Una agència valenciana (VG Comunicación 
Interactiva) especialitzada en promocions a través 
d’aquest mitjà, ha sigut l’encarregada de portar a 
terme l’elaboració i el disseny de la campanya i la 
posterior difusió. Per a la qual cosa, l’agència ha 
creat una base de dades de públic objectiu, amb 
un enviament de 50.000 correus electrònics, 30.000 
dels quals són per a usuaris d’origen espanyol i 
20.000 d’origen francés. La campanya ha consistit 
en l’enviament d’un portal de publicitat amb fotos 
de Vinaròs i un breu comentari sobre la localitat 

i les activitats que es realitzaran durant l’estiu, 
l’usuari per participar-hi només ha de donar el seu 
correu electrònic i el d’un amic, d’aquesta forma 
es crea una cadena a través de la qual qualsevol 
participant pot ser el guanyador d’aquest cap de 
setmana i, al mateix temps, donem a conéixer la 
localitat de Vinaròs a un gran nombre de potencials 
turistes/visitants. 
La campanya va començar a principis del mes de 
juny i finalitza aquest divendres. La repercussió 
d’aquesta campanya a través d’Internet ha sigut 
tot un èxit superant a hores d’ara les expectatives 
previstes, ja que l’agència a través de les dades 
internes d’anàlisis estadístiques ha calculat un 
total de quasi 15.000 usuaris que han vist l’anunci i 
més de 1.600 són els que han decidit participar en 

aquest concurs VacacionesenVinaròs.com, a més 
a més la campanya va acompanyada d’un enllaç 
amb la nostra web turística per tal que l’usuari 
participant pugue conéixer Vinaròs. 
Aquesta campanya té, a més a més, dos finalitats. 
D’una banda, crear una base de dades pròpia per 
al Patronat per a posteriors campanyes. I de l’altra, 
també un millor posicionament de la web turística 
de Vinaròs, ja que s’augmenta el nombre d’usuaris 
que estan entrant en la web en aquests moments.
Des del Patronat de Turisme de Vinaròs apostem 
per aquesta iniciativa de promoció, ja que les 
noves tecnologies són en aquest moment les 
capdavanteres pel que fa a la promoció turística, 
i són una forma més ràpida, més eficient i menys 
costosa de promocionar un municipi.

Vinaròs desenvolupa noves estratègies de promoció ‘www.vacacionesenvinaros.com’

• El Patronat de Turisme dissenya una campanya de publicitat en línia per promocionar el destí aquest estiu
• Més de 14.000 persones han participat en la campanya ‘vacacionesenvinaros.com’

La Regidora d Indústria i Comerç de l’Ajuntament 
de Vinaròs ha organitzat, amb la col·laboració de 
diversos comerços de la ciutat, Moda i Comerç al 
Carrer 2009.
Aquest esdeveniment tindrà lloc el diumenge 
12 de Juliol a les 19.00 hores al passeig de Fora 
del Forat.
Moda i Comerç al Carrer 2009 és una gran 
desfilada de moda, on els comerços participants 
mostren els millors articles en moda de dona, 
home i roba esportiva per a la temporada 
primavera / estiu, a més dels complements més 
actuals i les noves tendències en perruqueria.
La presentació de l’acte la realitzarà l’actriu 
Iris Lezcano*, amb el patrocini de Marco 
Aldany Peluquerías, i hi participaran models 
professionals què compten amb una dilatada 

experiència en les principals passarel·les de 
moda, per tal de lluir els millors articles que es 
poden trobar als comerços de Vinaròs.
A més, es comptarà amb l’actuació del grup de 
ball “Locura”.
En aquesta edició participen un total de 23 
establiments de Vinaròs:
Desfilen: Modas Ramírez, Piñana Sport, Ginerba, 
Bambú, Sandra Kids, Calzados Barrobés, Òptica 
Emilio Barreda, Coss, DJ Sports, Carla y Cruz, 
Marco Aldany Peluquerías, Joieria Laura Corner 
i Llenceria Castell.
Col·laboren: Pizzería i Mexicà Mistral, Toldos 
Valls, Restaurant Vinya d’Alòs, La Hacienda del 
Mexicano, Fotoprix, Aluminios Belmonte, Gasco 
Joguines, PC Coste, Hotel Restaurant Cristal Park 
i Floristeria Nayra.

La comarca del Maestrazgo va donar a 
conéixer els seus atractius en una oficina 
turística situada a la plaça parroquial de 
Vinaròs, oferint una alternativa de turisme 
d’interior proper a la costa. L’oficina va estar 
tot el passat cap de setmana informant de la 
seua oferta d’allotjaments i gastronòmica, 
les rutes turístiques i el patrimoni natural 
de la zona. 
La comarca del Maestrazgo està conformada 
per 16 pobles la meitat dels quals són 
pobles medievals tot just modificats i 
qualificats com a conjunt històric i artístic. 
Segons la tècnica de Turisme d’aquesta 

comarca, Cristina Mallén, “hi ha molta gent 
del Maestrazgo que baixa a fer turisme a 
Vinaròs i pels voltants”, principamente “gent 
major que gaudeix de llargues temporades 
a la costa vinarossenca”. 
Per contra, Mallén va indicar que potser la 
gent del Maestrat “no coneix tant la nostra 
comarca ni en general la zona interior 
de Terol”. El turisme de la comarca del 
Maestrazgo és familiar i de procedència 
nacional. “A l’hivern procedeix sobretot de la 
Comunitat Valenciana, mentre que a l’estiu 
hi acudeixen majoritàriament catalans”, va 
apuntar Mallén.

La comarca del 
Maestrazgo aragonesa 
es promociona a Vinaròs 
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La Regidoria de Festes de l’Ajuntament de Vinaròs 
intentarà consensuar, per a les pròximes festes de 
Sant Joan i Sant Pere, un sopar que aglutine totes 
les entitats i associacions. La intenció, segons va 
indicar la regidora de l’àrea, Maribel Sebastiá, 
és reduir l’“elevat nombre” de sopars de gala 
programats durant les festes. 
En aquest sopar únic d’associacions “participarien 
tant les que tenen representació de dama com les 
que no”, atés que l’objectiu “és proposar que els 
actes siguen per a tots i que ningú no se’n quede 
fora, siga per no tindre dama o simplement per 
no pertànyer a una entitat”. Sebastiá també va 
anunciar que la pròxima edició del sopar a l’aire 
lliure gairebé amb tota seguretat haurà de canviar 
d’ubicació en lloc de celebrar-se a l’envelat de 
festes per poder acollir més gent tenint en compte 
que “els seus 1.200 metres quadrats i la terrassa 

contigua han quedat insuficients”.
La regidora socialista va considerar a més que la 
comissió de festes “necessita més col·laboració 
de les entitats i associacions” de la ciutat a l’hora 
de desenvolupar les activitats festives. “Entenc 
que és difícil per part seua dir exactament quanta 
gent participarà en un acte, però necessitaríem 
més concreció perquè després a la comissió de 
festes ens és complicat quedar bé amb tothom”, va 
asegurar.
Quant a la valoració de les festes, Sebastiá en va 
destacar el desenvolupament “sense incidents” 
i l’“afluència i participació en tots els actes 
programats”. La regidora de Festes també va 
assegurar que s’ha “consolidat” la ubicació dels 
envelats, destacant la bona acollida dels concursos 
organitzats per primera vegada a l’envelat jove.
Els guanyadors d’aquests concursos es van donar 

a conéixer el dissabte passat. En la primera edició 
del concurs d’imatges es van registrar 16 fotògrafs 
aficionats. Els premis van quedar repartits entre 
Agustín Pascual, Francisco Carvajal i Eladio 
Bellés, els tres membres de la comunitat Vinaròs 
Photobloggers. 
Maribel Sebastiá, regidora de Festes, va ser 
l’encarregada de lliurar els xecs als guanyadors, 
valorats en 600, 300 i 150 euros respectivament, 
canviables per material fotogràfic a Fotoprix 
Vinaròs. Simultàniament es va celebrar a l’envelat 
jove un concurs de rock, en el qual va resultar 
guanyador el grup Furious People, en segon lloc 
Vademecum i, finalment, Ghoststudio.

La regidoria de Festes consensuarà fer un únic sopar d’entitats per 
reduir el nombre de sopars de gala durant les festes

X.Flores

El regidor d’Urbanisme, Javier Balada, va assegurar 
dimarts que l’Ajuntament de Vinaròs va finalitzar el 
passat mes de març els tràmits de cessió del solar 
de les Capsades a la Conselleria d’Educació per 
acollir la construcció del cinqué col·legi. 
Balada va insistir que el consistori ha presentat 
“tota la documentació exigida” i que l’últim escrit 
dirigit a la conselleria data de principis del mes de 
març. “Des de llavors no ens han comunicat res”, 
va assegurar. El regidor independent va criticar 
que el regidor popular i diputat autonòmic, 
Mariano Castejón, “diga de manera tendenciosa 
que l’Ajuntament encara no ha cedit els terrenys” 
quan la realitat “és que estan a la disposició de la 
Generalitat des de fa mesos”. Balada va concloure 
que té el “pressentiment” que el col·legi número 5 
“no es construirà a les Capsades”. 
Per la seua banda, l’alcalde, Jordi Romeu, va recordar 
que ja es va aprovar en ple la cessió a la Conselleria 
d’Educació del solar del camp de les Capsades per 
ubicar la construcció del cinqué col·legi. Romeu 
va assegurar que el solar “està net perquè hi 
entren les màquines, encara que abans se n’ha de 

presentar el projecte”. En aquest sentit, el primer 
regidor va lamentar que Ciegsa ja s’haja posat en 
contacte amb tècnics de l’Ajuntament vinarossenc 
per instal·lar noves aules prefabricades en l’aulari 
provisional del col·legi número 5. “Més aules en el 
mateix espai, amb la qual cosa estem arribant a 
una situació d’asfíxia total”, va concloure.

Trasllat del Manuel Foguet 
D’altra banda, l’Ajuntament s’ha 
dirigit a la Conselleria d’Educació per 
saber quan es produirà el trasllat del 
col·legi Manuel Foguet. “Hem esperat 
a Pasqua i al final de curs perquè es 
produís i seguim sense saber quan 
es farà”, va indicar Romeu, que va 
instar la Generalitat que informe 
quan està previst el canvi “perquè 
l’Ajuntament puga fer la modificació 
pressupostària corresponent i poder 
pagar el lloguer al propietari”. 
El primer regidor va lamentar que, 
mentre no tinga lloc el trasllat, el 

cost per a l’Ajuntament per l’ocupació del solar que 
acull l’aulari prefabricat és superior als 3.000 euros 
mensuals. 
En aquest sentit, Romeu va denunciar públicament 
que l’Ajuntament de Vinaròs destina bona part 
del pressupost municipal a cobrir despeses que 
haurien de ser assumides per l’administració 
autonòmica.

L’Ajuntament assegura que els terrenys del cinqué col·legi estan cedits a la conselleria des del març 
Insta la Generalitat que diga quan es produirà el trasllat del Manuel Foguet

X.Flores
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Els índexs d’atur a Vinaròs han frenat el seu 
continuat ascens durant el passat mes de juny, 
quan s’ha aconseguit parar-lo i fins i tot reduir-
lo respecte a mesos anteriors, com ha informat 
l’alcalde Jordi Romeu.
Les dades del mes de juny reflecteixen que en-
front dels 2.261 desocupats en el mes anterior, en 
aquest primer mes de l’estiu s’ha reduït a 2.144, 
aproximadament un 5% menys, 117 persones. Els 
dos sectors en què aquest increment ha experi-
mentat una millora són la construcció i serveis.
El consistori, en el seu afany d’afavorir la creació 
de llocs laborals, segueix participant en programes 
promoguts des d’institucions superiors. Així, per 

exemple, s’ha concedit la participació en el PAMER, 
amb 4 peons i 1 capatàs, per un període de dos 
mesos i en una jornada laboral del 67%. Tot i així, 
Romeu lamentava que aquest any no hi ha partida 
per part de la Generalitat per a material necessari 
per a treballar, Respecte al programa ENCORD, per 
a l’escola d’estiu L´Illa s’han concedit 20 monitors, 2 
persones del servei de neteja i 1 conserge per a un 
període de dos mesos. Això es completa amb el que 
destina l’Ajuntament que contracta 28 persones 
al mes de juliol i 12 persones que perllongaran el 
treball en el mes d’agost, ja que en aquest mes les 
necessitats són inferiors. 
Quant a la brigada verda, s’han incorporat dos 

peons i un auxiliar en l’àrea de Comerç durant 
quatre mesos. Respecte a altres projectes, com 
l’escola taller per al molí de Noguera “no en sabem 
res”, remarcava Romeu.

Bicicletes 
En un altre ordre de coses, l’Ajuntament acaba 
d’aprovar l’expedient de contractació de la 
concessió per al manteniment i l’explotació 
del sistema de bicicletes d’ús públic per al 
municipi de Vinaròs. La iniciativa compta amb 
una assignació de 72.000 euros, a més de 40.000 
euros per a l’explotació en un contracte per un 
període de tres anys. Abans de finalitzar l’estiu ja 
pot estar en vigor.

L’atur es redueix en els sectors de la construcció i serveis

La residència de les Germanes Angèliques de Vinaròs, 
situada al carrer de l’Arxipreste Bono, ha anunciat el 
seu tancament per a principis de novembre per no 
poder assumir els costos de les obres necessàries per 
adaptar-se a la normativa vigent i no haver-se construït 
encara la residència municipal de la tercera edat, que 
podria haver acollit les trenta ancianes residents.
Va ser el portaveu del Partit Popular, Juan Bautista 
Juan, qui va llegir dimecres la carta que la mare 
superiora de la residència religiosa ha enviat als 
familiars dels residents en què es comunica la decisió 
“definitiva i imperiosa” de tancar les portes el dia 1 
de novembre, després d’ajornar aquesta decisió un 
parell d’anys esperant que la residència municipal 
fóra una realitat. “Ja són més de dos anys els que han 
passat des que es va comunicar per primera vegada 
el tancament d’aquesta residència, donant-se a més la 
circumstància que la promesa des del començament 
d’aquestes gestions no es van fer des de l’Ajuntament 
sobre la construcció d’una residència a Vinaròs. Però 
veiem que no s’ha portat a terme després d’una 
il·limitada paciencia”, indica el text de la carta. La 

residència religiosa ha ofert la possibilitat d’acollida de 
les residents en altres centres d’aquesta congregació, 
encara que se situen en altres punts del país.
Juan va demanar dimecres celeritat a l’Equip de Govern 
en la construcció d’un centre municipal per a majors 
“al qual els populars han donat tot el seu suport”, 
recordant que és un projecte que s’arrossega des de la 
passada legislatura. “Han enganyat durant sis anys la 
ciutadania, i això és inacceptable”, va concloure.

Un tancament ajornat des de 2007 
La superiora general de les Angèliques ja va comunicar 
al juliol de 2007 als residents i familiars la decisió de 
tancar el centre davant la impossibilitat de dur a terme 
les millores requerides per la Conselleria de Benestar 
Social –que no ha instat de tancament–, encara que 
a finals d’aquest mateix mes va ser el mateix centre el 
que va garantir-ne finalment la continuïtat. L’orde es 
va comprometre llavors amb els familiars a no tancar 
fins que no estigués construïda la nova residència 
municipal amb la finalitat de poder traslladar allí les 
trenta usuàries de la residència.

El portaveu del BLOC, Domènec Fontanet, 
considera que un Equip de Govern que es considera 
progressista no hauria de seguir celebrant el sopar 
de gala de les festes de Sant Joan i Sant Pere, un 
acte que va qualificar de més propi de l’època 
franquista. Segons Fontanet, “un menú de 80 
euros és massa car i exclou gent que no pot gastar-
se aquesta quantitat”. Si se segueix fent el sopar 
de gala, Fontanet va proposar destinar part dels 
diners recaptats a una ONG. El regidor nacionalista 
també va criticar la regidora de Festes, Maribel 
Sebastiá, per haver contractat empreses externes 

per realitzar el Encuentro de la Tapa i la Cerveza i 
va qualificar com un “despropòsit” les molèsties 
causades a la gent pel tall del pont de la Peineta 
amb motiu del castell de focs artificials. 

Castor
Per altra banda, el secretari local, Jordi Moliner, 
va criticar l’Ajuntament de Vinaròs per “no haver 
complert amb la seua tasca de vetllar per la 
legalitat” en relació a la sanció interposada contra la 
mercantil Igeotest SL, que havia realitzat sondejos 
per al Projecte Castor a la costa vinarossenca sense 
haver obtingut l’autorització pertinent.

Trasllat del Manuel Foguet 
Moliner també va assegurar que el trasllat del 
col·legi Manuel Foguet “no es produirà al setembre” 
a pesar d’estar finalitzades les obres atés que “no 

s’han pagat”. En aquest sentit, va llegir el correu 
electrònic d’una empresa de Castelló en què 
aquesta assegura textualment que “el col·legi no 
es podrà lliurar segons el plec de condicions de 
Ciegsa, així doncs no en lliurarem la documentació 
prevista fins que no cobrem les factures que ens 
deuen des del mes de desembre”. Si no es produeix 
aquest trasllat al setembre, “la culpa serà de la 
Generalitat”, va concloure.

Finca del camp del Cervol 
El BLOC també va reiterar la seua aposta per la 
construcció d’un velòdrom en l’actual camp 
del Cervol i va instar a l’Ajuntament a realitzar 
com més prompte millor el canvi d’ús del sòl de 
la zona –de residencial a esportiu– com es va 
aprovar en el passat ple de juny en una moció 
presentada pel Partit Popular. 

El Bloc considera que el sopar de gala és discriminatori 
i el qualifica de “franquista” 
Assegura que el trasllat del Manuel Foguet “no serà al setembre” perquè les obres “no s’han pagat”

X.Flores

La residència de les Angèliques anuncia el seu tancament “definitiu” 
La direcció del centre lamenta que no puguen reubicar les usuàries per no estar construïda la residència municipal 
Trenta residents hauran de buscar una nova llar

X.Flores
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La biblioplatja es va 
posar en marxa el passat 
divendres 3 de juliol. 
Amb més activitats 
i servei de préstec 
i premsa nacional i 
internacional, torna a 
estar ubicada a la platja 
del Fortí. 

S’inaugura 
la biblioplatja

Impulsades pels restaurants 
Rafel Lo Cristalero i El 
Bergantín, i amb el suport del 
Patronat de Turisme, Vinaròs 
va presentar el dimarts les II 
Jornades de Cuina de Mercat, 
aquesta vegada dedicades al 
peix blau i que se celebraran 
del 10 al 19 d’aquest mes. 
Durant aquests dies, ambdós 
restaurants han preparat un 
menú basat en diferents plats 
i espècies de peix blau al preu 
de 30 euros. La regidora de 

Turisme, Mari Carmen Obiol, va 
destacar durant la presentació 
que el Patronat protegeix 
sempre aquestes iniciatives 
privades que serveixen per 
ampliar l’oferta en una localitat 
“que s’està convertint en punt 
de referència gastronòmica 
a la Comunitat Valenciana”. 
Aquestes són les segones 
jornades de cuina de mercat 
que organitzen ambdós 
restaurants. Les primeres van 
estar dedicades a la galera.

Vinaròs dedica unes jornades al 
consum de peix blau 

La Regidoria de Medi Ambient de 
l’Ajuntament de Vinaròs, a través de 
la seua Brigada Verda, ha efectuat la 
neteja i desbrossament dels accessos 
a les platges i cales de la zona nord, 
amb l’objectiu de millorar l’aspecte 
mediambiental de les platges. Durant 

una setmana han treballat conjunta-
ment amb treballadors de la Taula del 
Sènia del Pla d’Ocupació de neteja de 
rius i barrancs i entorns urbans. Està 
previst que finalitzen els treballs els 
propers dies en els accessos de les di-
ferents platges i cales de la costa sud.

Neteja de cales de la zona nord

Redacció
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ES UN MENSAJE DE COCEMFE BAIX MAESTRAT

FOTODENUNCIA

Vehículo bloqueando totalmente 
la circulación de peatones por la 

zona habilitada para tal fin
HOY POR MÍ... MAÑANA PUEDE QUE POR TI 

 
SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO CONTRA LAS 
BARRERAS Y AÚN SE SIGUEN PRODUCIENDO 

ESTAS SITUACIONES 
 

¡SUSPENDIDO EN SOLIDARIDAD! 

fo
to

no
tí

ci
esJa han començat les acti-

vitats de l’Illa Esports. Si 
vols gaudir d’un estiu molt 
esportiu i tens entre 9 i 15 
anys, no dubtes a vindre a 
les oficines a inscriure-t’hi. 
Matrícula oberta per al juliol 
i agost. Consulta oficines 
del CME (junt al pavelló po-

liesportiu). 
Tel.: 964454608
Què fem? Esports col•lectius, 
tir amb arc, skate i patins, 
caiac, jocs de platja, orient-
ació, atletisme, jocs d’aigua, 
senderisme, gimcanes, 
birles, circuits de bici, volei-
bol, etc.

L’Illa ha arrancat aquesta setmana. Seran dies intensos per als 
xiquets i les xiquetes que s’hi han apuntat

Illa Esports 2009
X.Flores

Dissabte és el dia dels “nanos i gegants” 
de Vinaròs. La colla gegantera ha tingut la 
idea de commemorar el 65 aniversari de 
l’adquisició de la primera parella de gegants 
organitzant una completa jornada d’activitats 
que es desenvoluparan a la plaça Parroquial, 
tant per a xiquets com per a adults. El cap de 
colla, Agustí Romeu, va explicar que a mitjan 
matí començarà la jornada amb un taller que 
donarà la possibilitat de col·locar-se algun 
dels nanos. També es farà un taller en els 
qual els participants podran retallar gegants 
i nanos i vestir-los. A més, s’ha preparat una 
exposició fotogràfica en la qual es podran 
veure 50 imatges molt representatives de 
la històries dels “nanos i gegants”. A la tarda, 
les activitats s’iniciaran amb una tertúlia en 
la qual podran participar tots aquells que 
vulguin i explicar les anècdotes o records que 
tinguin sobre els “nanos”. També està previst 
realitzar una chocolatada i jocs populars, 

així com s’oferirà la possibilitat d’aprendre 
la tradicional dansa. La celebració acabarà 
amb una cercavila en la que desfilaran tant 
els tradicionals “nanos” com els que s’hagin 
pogut confeccionar durant els tallers previs. 
La regidora de Cultura María Dolores Miralles 
va apostar perquè aquesta iniciativa, en la 
qual s’intentarà també incrementar el nombre 
d’integrants de la colla, pugui tenir continuïtat 
en pròxims mesos organitzant tallers en els 
col·legis de la ciutat. Romeu va matisar que 
exportar-los a les escoles és una bona idea, 
però supeditada que pugui haver dies lliures 
en el calendari de sortides dels “nanos” i a les 
responsabilitats professionals dels integrants 
de la colla. Romeu també va lloar la iniciativa 
empresa pel col·legi “Assumpció” durant el 
passat curs de realitzar un complet projecte 
educatiu dedicat als “nanos i gegants”; en 
aquest sentit va indicar que es podrien crear 
unitats didàctiques per als altres col·legis. 

Els nanos 
i gegants 
celebren el 65è 
aniversari amb 
una activa 
jornada

Emili Fonollosa/Xavier Flores

El cap de colla, Agustí 
Romeu, va detallar les 

activitats. A la foto, 
amb la regidora de 

Cultura, Maria Dolores 
Miralles
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El passat dia 19 de juny alumnes de les aules PASE i PT van recórrer molts racons 
de la serra de l’ermita. Gràcies a la gent voluntària d’El Cau els gossos abandonats 
tenen una nova oportunitat, com el gos Obama molts altres a El Cau estan 
preparats per compartir la conquista de nous temps

Alumnes de l’IES Vilaplana van de ruta (senderista)

El 4 de julio tuvo lugar la cena de los mayorales 
de la calle Pilar en El Casino de Vinaròs

Laura, 
Cristian i els 
seus dos 
gossets, 
Cobu i Rex

2009, 
un any 

inoblidable 
per als 

aficionats 
del Barça

Barça

Erik Rivero, 
campió en 

regularitat del 
Benjamí B. 

Enhorabona 
campió!

Campió�

FO
TO

 M
an

dr
àg

or
a

La família Carrero 
Sospedra agraeix de tot 
cor a familiars, amics 
i coneguts el vostre 
suport i comprensió

nota

Gossets

Mayorales
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Felicidades
Fiesta sorpresa para Agustina Pablo que 
celebró su 70º cumpleaños. Faltaba su hijo, 
Agus, que se encuentra dando la vuelta al 
mundo. Amparo Chaler

El pasado día 13 de junio un grupo de 
amigas trabajadoras de Guimerá celebraron 

una cena y baile con la presencia de 
nuestra agradable y animada vedet (la 

chica ye-ye). A la derecha Pepe y Manolo, 
dos diamantes megacracks de la música

El pasado 7 de junio 
se reunieron en el 
hotel restaurante Roca 
los descendientes 
de la familia Sancho 
Fabregat de Benassal, 
Albocàsser, Mataró y 
Vinaròs. 

Cena baile

El día 17 de mayo 
celebró su primera 
comunión Amada 
María Andreu Barró, 
acompañada de sus 
padrinos Conchita 
Guía y J. Miguel 
Piñana (hermano de 
El Morunet)

Amics al carrer de la Verge fa 41 anys

familia 
Sancho Fabregat

Hola, sóc Erik Ezquerra 
Gavaldá. Vaig nàixer 

el 4 de juliol, sóc molt 
guapo i molt bon 

xiquet. Els meus papàs 
són Carol i Albert, i els 
cau la baba de vore’m. 

Jo ja sóc un vinarossenc 
més, però tinc la meitat 

de rossellanet.

Erik

Comunión

41 anys enrrere



17

11 juliol 2009

SOCIETAT

Una treintena de lituanos residentes 
en Vinaròs y de poblaciones vecinas se 
concentraron el pasado domingo en las 
inmediaciones del recinto portuario para 
celebrar el 1.000 aniversario de su país. El 
encuentro tuvo lugar a las 20 horas, cuando 
cantaron el himno lituano al unísono y 
festejaron el Tukstantmetis (milenario). La 
iniciativa vinarocense surgió de la tienda 
local Baltika, donde una hora antes se 
congregaron y partieron en procesión hasta 
la playa ataviados con banderas y camisetas 
con los colores del país báltico. 
Lituania conmemoró el domingo 5 de 

julio sus mil años como país junto con 
el gran programa de eventos que se 
está desarrollando en Vilnius, capital 
europea de la Cultura 2009. Fue uno de 
los cantantes más populares del país, 
Andrius Mamontovas, y el ex presidente 
Valdas Adamkus quienes hicieron el 
llamamiento para que los lituanos de 
todos los países del mundo se reunieran 
el domingo 5 de julio a la misma hora para 
cantar el himno nacional en homenaje al 
milenario de su país.
La comunidad lituana vinarocense agrupa 
alrededor de 70 personas.

Lituanos de Vinaròs celebran el milenario de su país
X. Flores

Una expedición con componentes de esta 
cofradía con su hermano mayor al frente 
Agustín Gombau Blanchadell, salió en autocar 
el pasado sábado día 6 de julio, para que en un 
viaje de ida y vuelta se presentaran de nuevo 
en nuestra ciudad, portando las imágenes del 
Crist dels Mariners, ésta original y bendecida 
por el entonces párroco de la parroquia de Santa 
Magdalena, mosén Miquel Romero Navarro el 1 
de abril de 1989, concretamente al inicio del Via 
Crucis al Port. Esta talla menuda es de pino de 
Suecia y la esculpió el artista valenciano Josep 
Estupiñá basándose en la imagen del precioso 
Cristo de Velázquez tal como se le pidió al artista.
Se bajaba últimamente del autocar, la preciosa 
réplica de tamaño natural, con los aplausos y la 
admiración de los que la veíamos por primera 
vez, al observarse que había quedado una  réplica 
perfecta.
Esta cofradía muy innovadora del Crist dels 
Mariners desde hace algunos años estaba 
pensando en encargar una nueva imagen, réplica 
de la original antes detallada, así como una 
nueva peaña, la cual ya tienen encargada. Ambas, 
imagen y peaña, las podremos ver y admirar en la 
próxima Semana Santa del 2010. Concretamente, 
en las procesiones del Jueves y Viernes Santos.
La primera parte ya está cumplida, tenemos nueva 
imagen, la cual llegaba a las 21 horas del pasado 
sábado en autocar, y portando ambas imágenes. 
Se llegaba a la capella de Sant Roc, en el barrio de 
Les Salines, y donde momentos antes se iniciaban 
de nuevo las misas estivales.

Esperaban la llegada su Cofradía y público en 
general que allí nos convocamos, les recibió con 
su música la Banda de Cornetas y Tambores de 
la Cofradía de Jesús Cautivo y Nuestra Señora de 
la Merced, estandarte y faroles de la Cofradía del 
Crist, y al momento se inició una procesión con 
farolillos que se desarrolló desde esta capilla hasta 
la capilla del Carme dels Mariners.
Ambas imágenes fueron portadas; primero la 
antigua por sus cofrades y seguidamente la nueva 
recién llegada a hombros de sus costaleros. Presidía 
la procesión el párroco de estas capillas y a la vez de 
la parroquia de Santa Magdalena, mosén Cristóbal 
Zurita Esteller, así como el hermano mayor de la 
cofradía.
A la entrada a la capilla del Carme dels Mariners, 
los costaleros balancearon por primera vez y con 
toda su alegría la nueva y preciosa imagen de 
tamaño natural, al igual que las 31 imágenes que 
procesionan Jueves y Viernes santos en nuestra 
Semana Santa vinarocense. Participó también 
el Presidente de la junta de cofradías de Semana 
Santa, Pere Suquet Sala.
Emotiva fue la entrada a la capilla de las dos 
imágenes, primero la antigua y luego la nueva. El 
organista Enric Meliá i Fortuna acompañó al órgano 
el Himne al Crist dels Mariners compuesto por el 
monje Odiló Planas en su música y letra de mosén 
Miquel Romero. La capilla estaba totalmente llena 
y fue insuficiente para albergar a tantos devotos 
del Crist que allí nos reunimos.
Con unas palabras de bienvenida a cargo de mosén 
Cristóbal Zurita, y con el agasajo de la Cofradía 

a todos invitándonos a pastissets i moscatell, se 
daba por finalizada esta jornada, la cual será sin 
duda una página más para la historia de nuestra 
Semana Santa de Vinaròs.
Las características de esta nueva imagen son las 
siguientes.
Su tamaño es natural, de madera de cedro la talla 
y policromada. La cruz es de madera de pino. Ha 
estado confeccionada por los talleres de artesanía 
en madera Artemartínez de Horche (Guadalajara).

¿Casualidad, sorpresa, milagro...?
Los que siguieron las noticias del sábado, pudieron 
ver cómo concretamente este taller de madera 
salía como noticia. Si la expedición llegaba a las 
11 de la mañana, tan sólo unas horas antes, a las 
2 de la madrugada, se disparaban las alarmas del 
taller. Personados los propietarios se pensó en un 
momento que era un robo, pero al ver las llamas, 
estaba seguro que se trataba de un incendio. Éste 
dio inicio en la planta superior y en el lugar exacto 
en que estaban las dos imágenes del Crist, pero 
concretamente una planta más abajo. Personados 
los bomberos pudieron sofocar el incendio y no 
pasó nada. Cada cual que le dé su interpretación.
Para finalizar, felicito sinceramente a los miembros 
de esta cofradía por cumplir su palabra y tener 
ya entre nosotros esta nueva imagen. Ahora toca 
esperar la peaña, la cual vendrá seguidamente. 
Mis más sinceras felicitaciones y a seguir adelante 
con este entusiasmo y ganas de superación en su 
cariño al Crist dels Mariners.

La cofradía del Crist dels Mariners peregrina hasta Horche para recoger la nueva imagen

Texto y fotos: Salvador Quinzá Macip
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La plaça de bous de Vinaròs 
va acollir el dissabte a la nit el 
festival musical i coreogràfic del 
grup Locura, que aquest any 
duia per nom Casino Lucarlo. 
L’actuació, en què van participar 
130 ballarins en 16 números, va 

registrar una gran entrada. El 
primer número de l’espectacle 
va ser un record dels festivals 
anteriors. L’any passat el grup 
Locura ja va omplir la plaça de 
bous amb una actuació dedicada 
al món del circ.

Locura fa vibrar el públic 
amb el seu espectacle musical 

X. Flores
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Fotospai.com 
informa:

Espectacle Locura, 5 anys.

Què, Mingo, anem a fer un tallaet! 
–Vinga nem!– …i anàvem al bar –El Cisne– 
del davant de l’agència que tenies a Penyíscola 
amb la teva sòcia Tere.
Séiem a un raconet del bar i quin fart de riure 
explicant-nos coses de la vida,
històries de l’alemany, del veí l’escultor
i de tants i tants personatges locals.
La teva mirada sincera, la teva intel·ligència, 
la teva pau interior van fer obrir-me a tu 
i jo, t’escoltava amb tots els meus sentits.
A través teu coneixia la vida del teu fill Pere i a la seva noia,
com l’estimaves, amb quin amor m’explicaves 
com es guanyava la vida per Barcelona, 
ni que dir de la Rosa, amiga i companya de per vida,
fins i tot el dia trenta de juny estant al teu costat per sempre més…
Amic meu, Penyíscola s’ha quedat al mig 
entre València i Sant Cugat del Vallès
i el buit ja s’ha instal·lat quan torno 
a l’apartament que em vas facilitar. 
La boira mediterrània, qui sap si freda o calenta, 
qui sap si curta de café o llarga de llet,
s’ha emportat els teus crits de llibertat.
A Penyíscola, a Vinaròs i a qualsevol lloc del món
sempre tindrem un raconet per seguir xerrant. 

Josep Pla Ros  |  5 de juliol de 2009

A Mingo Forner ‘In memoriam’

Dissabte passat, 4 de juliol, el grup 
de teatre Les Mil i Una va celebrar 
el tradicional sopar de fi de curs. 
Aquest any el sopar va girar al voltant 
d’un eix temàtic molt apropiat per 
les dates pròximes: els Sanfermins. 
Amb un exquisit menú a càrrec del 
Casino, i amb una sèrie d’activitats 
i jocs tant al restaurant com pels 
carrers de Vinaròs, així com amb una 
petita entrega de premis, Les Mil i 
Una va posar punt final al curs 2008-

2009 d’una manera divertida i molt 
amena.
Agrair al Casino el magnífic 
tracte rebut per part de tots els 
assistents, així com la predisposició 
i disponibilitat per deixar-nos les 
instal·lacions del centre.
Des de la COM (Comissió Organit-
zadora de Les Mil i Una) agraïm la 
participació de tots els companys en 
aquest sopar de germanor, i esperem 
tornar-vos a veure molt prompte.

‘Mil i Un Santfermins’
Les Mil i Una

Sempre actualitat, sempre www.fotospai.com
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Al voltant de 70 socis i simpatitzants de la Penya 
Barça Vinaròs van participar en una romeria a l’ermita 
de la Misericòrdia per tornar a celebrar el triplet 
aconseguit aquesta temporada pel F.C. Barcelona. A 
les 8 del matí, la romeria va sortir de la seu social del 
club, abillats amb banderes i indumentària de l’equip 
català. A l’arribada a l’ermita, sobre les 9 del matí “van 
vestir” l’ermita amb banderes blaugrana i van fer un 
esmorzar de germanor. El president de la Penya Barça, 
Felipe Fonellosa, va mostrar la seua satisfacció per la 
participació en aquesta nova iniciativa de l’entitat.

Romeria de la Penya Barça 
Vinaròs a l’ermita 

X. Flores
Com cada any, la Penya Barça ha organitzat 
una sèrie d’actes per la fira i festes de Sant 
Joan i Sant Pere. A més de les presentacions, 
berenars, esmorzars, concurs de pintura 
infantil i jocs per a tots els socis i públic en 
general, fem l’entrega de premis a tots els 
equips del futbol base, Vinaròs CF i altres 
destinacions.
Aquest any el millor jugador del Vinaròs 
CF ha sigut Sergio Espinosa Franco; el soci 
esportista més destacat de la Penya Barça 

ha sigut Àlex Bueno Avante. Després va ser 
distingit amb la medalla d’or de l’entitat el 
jugador del Vila-real Jordi Pablo Ripollés per 
la seua trajectòria, a més d’estar vinculat a la 
penya ja que el seu pare, Manolo, n’és soci. 
Per finalitzar l’acte el president de la penya, 
Felip E. Fonellosa, i el vicepresident, Sebastià 
Vizcarro, van lliurar la insígnia d’or de l’entitat 
a Constantino Cabanes i Francisco Hernández 
pel seu treball constant durant molts anys al 
capdavant de la Penya Barça Vinaròs. 

Actes Festes
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La biblioteca municipal de Vinaròs acull la V Mostra de 
Fotografia Patrimonial, que sobre l’arquitectura local 
estan portant a terme els historiadors Carlos Catalán i 
Alfredo Gómez, amb la col·laboració de la Regidoria de 
Cultura. En aquesta ocasió, l’exposició està dedicada al 
patrimoni de l’església arxiprestal de la Mare de Déu 
de l’Assumpció, un dels béns culturals més importants 
de la ciutat. Al llarg de diverses mostres s’estan posant 
en relleu en els baixos de la biblioteca tots els edificis 
de rellevància que hi ha a la ciutat des del segle xiii fins 
a l’actualitat. Amb aquestes “rutes” es pretén donar a 
conéixer la gran riquesa arquitectònica de Vinaròs, des 
de la seua fundació fins a l’actualitat. 
La regidora de Cultura, Maria Dolores Miralles, va 
indicar que aquesta cinquena mostra “ens apropa a 
xicotets detalls de la arxiprestal que moltes vegades 

passen desapercebuts però que constitueixen 
veritables tresors del patrimoni vinarossenc”. 
Per la seua banda, Alfredo Gómez va indicar que l’església 
arxiprestal necessitava la realització d’una exposició 
monogràfica “atesa la gran quantitat de material de què 
es disposa”. 
L’historiador va destacar que l’objectiu és “donar a 
conéixer el patrimoni local als ciutadans, els turistes i 
sobre tot als escolars”. 
Al llarg d’aquests dos anys ambdós historiadors estan 
fent un repàs general i detallat de l’arquitectura local, 
tan medieval, renaixentista com modernista, en les 
seues facetes religiosa, civil i militar amb prop de 500 
fotografies exposades i més de 2.000 documentades en 
arxiu. La intenció, segons Gómez, és elaborar en un futur 
un catàleg de rutes pel patrimoni de Vinaròs.

L’arxiprestal protagonitza la V Mostra de Fotografia Patrimonial 
Al llarg de cinc mostres s’han recollit més de 2.000 fotos del patrimoni municipal documentades en arxiu 

X.Flores 

El pasado sábado se dio a conocer 
el veredicto del 1º Concurso de 
Fotografía Carpa Jove de Vinaròs. En 
esta primera edición, en la cual se 
registraron 16 fotógrafos aficionados, 
los premios quedaron repartidos de 

la siguiente manera:
1º: Agustín Pascual (Sapet)
2º: Francisco Carvajal (Chile)
3º: Eladio Bellés (Ebe)
Los tres son miembros de la 
comunidad Vinaròs Photobloggers.

Maribel Sebastià, concejala de Fiestas, 
fue la encargada de hacer entrega 
de los cheques a los ganadores, 
valorados en 600, 300 y 150 euros 
respectivamente, canjeables por 
material fotográfico en Fotoprix 

Vinaròs.
Simultáneamente, se celebraba 
un concurso de rock, resultando 
ganador el grupo Furious People, 
en segundo lugar Vademecum y 
finalmente Ghoststudio.

Agustín Pascual gana el I Concurso de fotografía Carpa Jove de Vinaròs
Furious people ganó el concurso de rock

Se vende finca de 6.000 m2 con casa, 
luz, agua, cisterna y garaje. Con olivos 
y algarrobos centenarios. Entrada por 
la N-340. Entre Peugeot y antigua Cruz 
Roja. Al lado Carrefour y McDonald’s. 

162.273 € (27.000.000 pts) 
Tel. 652 691 546 

GRAN OCASIÓN! 

Redacción

L’objectiu de la mostra és “donar a conéixer 
el patrimoni local als ciutadans, els turistes i 
sobre tot als escolars
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Víctor Seguí, de Alcanar, ha 
sido el ganador del concur-
so fotográfico que cada mes 
convoca www.vinarospho-
tobloggers.org.
El concurso, temático, estaba 
dedicado este mes a “El paso 
del tiempo”. Con la fotografía 
ha sido seleccionado como 
ganador del concurso mensual. 
Este concurso y la web están 
abiertos a todos los amantes de 
la fotografía a través de www.
vinarosphotobloggers.org. 
Y como ganador, Víctor nos 
propone para el concurso de 
julio 2009 el tema: “Erótico”, 
que describe como:
“El tema que propongo para el 
mes de julio creo que puede 
dar mucho de sí, un tema que 
probablemente nos dé muchos 
dolores de cabeza, pero del 
que vamos a disfrutar tanto 
preparando nuestras fotos 

como a la hora de ver cómo 
nos las hemos ingeniado a 
la hora de conseguir dichas 
fotos y, cómo no, ver nuestros 
resultados.
El erotismo trata de todo 
aquello que emana de nuestra 
zona libídica y está relacionado 
con el sexo y con el amor, una 
imagen sugerente, un gesto 
que insinúa, hace que nuestra 
mente empiece a bombardear 
información capaz de crear en 
nuestros cerebros múltiples 
imágenes de sensualidad y 
lujuria.”
En su fotoblog podremos 
deleitarnos de esta y otras 
muchas fotografías entrando en 
www.victorsegui.blogspot.
com/.
Enhorabuena al ganador y 
esperamos que los amantes 
de la fotografía se animen y 
participen de la web y el foro.

L’Espai d’Art de la Fundació Caixa Vinaròs va acollir una exposició de 
l’escultor vinarossenc Sebastián Miralles Puchol. La inauguració va comptar 
amb la presència d’autoritats locals i del músic i compositor Carles Santos.

Como vinarocenses que son, 
los socios y simpatizantes de la 
entidad han vivido estas pasadas 
fiestas de San Juan en toda su 
dimensión. Además, res pondiendo 
a la programación de los diversos 
actos organizados por la junta 
directiva, han disfrutado de una 
serie de actividades específicas 
que, en estas señaladas fechas, 
han dado vida a la asociación y una 
especial rele vancia a la casa que 
representan.
A la ya tradicional Cena del Jamón del 
día 19 le siguió la Ronda Aragonesa 
por las calles céntricas de la ciudad 
y que se alargó hasta altas ho ras de 
la madrugada. Sin perder ritmo, al 
día siguiente tuvo lugar en la car pa 
cultural, un magnífico Festival de 
Jota al que le sucedió la Cena Social 
de fiestas –comedor a tope– que 
revistió un gran ambiente y, en cuyo 
pro longado protocolo, se brindó 

por el éxito de la entidad a través del 
tiempo –22 años–, también por el 
Grupo de Jota al que se felicitó por 
sus triunfos y progresos logrados y, 
por la última reina del centro, Lorena 
Belmonte, que tuvo la amabilidad de 
participar en esta cena para recibir 
el ramo de despe dida y entregar a 
la Asociación un preciosa fotografía 
enmarcada para, al igual que sus 
predecesoras, sellar su tiempo de 
reinado y dama de honor en es ta 
casa a la que pertenece.
Como de costumbre, los juegos de 
cartas se celebraron en el bar del 
cen tro en medio de un familiar y 
distendido ambiente, lo que dio 
lugar al no menos emotivo acto 
de entrega de trofeos, al que se 
procedió a los postres de la comida 
de hermandad –obsequio del Centro 
a sus socios– celebrada el día 28. Así, 
se puso punto final y, sin duda, de 
forma muy satisfactoria.

Socios y amigos del Centro Aragonés 
disfrutaron de unas buenas ferias y fiestas

Centro Aragonés de Vinaròs 

Víctor Seguí, ganador del concurso 
fotográfico Vinarosphotobloggers
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agenda 

cultural

agenda cultural

Diventres 31 de juliol, teatre 
amb l’obra Pepe siempre será 
Pepe a càrrec del grup de 
teatre Candilejas i Cocemfe.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultra i 
Cocemfe

Fins al 23 de juliol, exposició 
“Ficar-hi el nas”.
De dimarts a diumenge de 18 
a 21 hores
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de 
Cultura i Fundació La Caixa

De l’1 al 14 de juliol, exposició 
“Rutes arquitectoniques de 
Vinaròs II”
De dilluns a dissabtes de 10 a 14 
hores i de 16 a 20 hores.
Lloc: Biblioteca Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura

L’alcalde de Vinaròs 
us convida a la presentació 
Toponímia dels pobles 

valencians. 
el baix maesTraT

que tindrà lloc el divendres 17 de 
juliol de 2009 a les 20.00 hores, 
a la sala d’actes de la Biblioteca 

Municipal de Vinaròs.
Participaran en la presentació Emili 

Casanova i Ramon Ferrer,
membres de la Secció d’Onomàstica

de l’Acadèmia Valenciana de la 
Llengua.

El VIII Cicle de Curtmetratges Agustí Comes 
guardarà aquest any el secret dels guanyadors 
fins a la mateixa gala de lliurament de premis, 
que tindrà lloc el dia 2 agost a l’envelat del pas-
seig de Fora del Forat a les 22.30 hores.
En aquesta edició l’organització ha rebut un total de 
167 curtmetratges, 130 dels quals s’han seleccionat 
per ser visualitzats. Vuit dels quals optaran al millor 
curt rodat en català, el premi que atorga l’Ajuntament 
de Morella, mentre que cinc ho faran al premi 
Vinaròs en Curt, que es lliurarà al setembre. La resta 
dels seleccionats competeixen en el premi del jurat, 
que atorga la Fundació Caixa Vinaròs com a entitat 
organitzadora, i el premi del públic, cortesia de la 
Regidoria de Cultura de l’Ajuntament de Vinaròs.

La coordinadora del cicle, Nati Romeu, va destacar 
que una de les novetats d’aquesta edició és la gran 
quantitat de curts dirigits per dones. Quant a la 
procedència, la majoria són de Madrid, encara que 
també s’han rebut curts de Mèxic i l’Argentina. A 
més, s’han incrementat les obres rebudes d’algun 
punt de la Comunitat Valenciana.
Les projeccions tindran lloc els dies 21, 22 i 23 
de juliol en el saló d’actes de la Fundació a les 
22 hores. A més, el 30 de juliol es projectarà la 
Macedònia de curts, amb la projecció d’obres 
que el jurat no ha inclòs en la selecció però que 
mereixen ser vistos. L’audiovisual de presentació 
del cicle ha estat realitzat per Manuel Mesa de 
manera desinteressada.

El VIII Cicle de Curtmetratges Agustí Comes mantindrà el 
secret dels guanyadors fins a la gala de lliurament de premis
Dels 167 curtmetratges rebuts, l’organització destaca l’augment de curtmetratges dirigits per dones

X.Flores

Dentro de la programación de actos de las 
fiestas de Ntra. Sra. del Carmen, ha sido 
organizada una exposición de bonsáis, 
que tendrá lugar en el antiguo colegio San 
Sebastián, desde el viernes 17 de julio hasta 
el domingo 19 de julio.
El horario será de 
11:00 a 13:30 y de 19:00 a 21:00 h.

Projeccions del Cicle de Curtmetratges
Curts finalistes

Associació Bonsai Vinaròs
Exposición de Verano

DATA TÍTOL DIRECCIÓ

21 de juliol Reacción David Victorí
Dolores Manuela de Moreno
Fragments d’un dia Eva Noberto
No se preocupe Eva Ungria

22 juliol Plaza vacante Jerónimo García
Lala Esteban Crespo
Miente Isabel de Ocampo
Crisis Álvaro de la Hoz

23 juliol El tiempo prestado David González
Cómo conocí a tu padre Álex Montoya
Turno de noche Víctor Palacios
On the line Jon Garaño
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Andrés Albiol

Aguas inestables con poca pesca
Semana un tanto floja por la poca actividad de cerco, ya que la 
flota arrastrera está de veda. Sólo los artes menores han sacado la 
cara llevando a subasta algunas especies de pescados y mariscos. 
Y los palangreros también desembarcaron buena variedad de 
peces.
Los bous del arrastre están inmiscuidos en los dos meses 
de parada biológica para la regeneración de los fondos, así 
que lo aprovechan para efectuar a sus barcos las pertinentes 
reparaciones anuales.
El cerco comenzó el lunes con nueve traíñas capturando 750 
cajas de boquerón que se cotizó hasta 24 €/caja (12 kg), 10 de 
sardina a 45 y 150 de caballa a 20. El martes sólo una llum atrapó 
60 cajas de alatxa a 3, pues el estado de la mar rolando aires del 
este, oeste y a veces del sur, propiciaron un frente de chubascos 
que llevaron algunos días precipitaciones. Y el miércoles las 
embarcaciones forasteras que aún quedaban en nuestro puerto, 
como no divisaron peix blau partieron hacia otras latitudes. La 
procedencia era: cuatro de Vinaròs, una de Motril, una de Águilas, 
una de Carboneras, una de Almería y una de Altea.
La flota artesanal de artes menores está en pleno apogeo. La 
mitad de trasmalleros faenan en pos del langostino, que se 
subastó a cerca de 30 €/kg, el palaí y tigre a 15, pulpo roquero 
de 5 a 8, la galera a 9, salpa a 12 y morrallas a 2. Otros pescan el 
pagel de 3 a 15, corba a 4, sargo a 6, raspallón a 2 y roncador, llisa 
y salpa a 1. Otros llevan lenguado a 20, rombo a 28 y pargo a 16. 
El langostero atrapó bastante de este gran crustáceo, 
subastándose alrededor de 40 €/kg, el bogavante a 25, la raya a 
4 y mamonas a 3. 
Una barquita que faena cerca de la costa con anzuelo pilló lubina 
a 25 €/kg, dorada de 6 a 18 y jurela a 4.
Y dos marrajeros arribaron con atunes a 9 €/kg, albacoras a 5, pez 
espada a 10, japuta a 6 y bacoreta a 3.

Ecos de mar 
Recientes estudios de organismos internacionales, la IFFO, 
revelan que la mayor fuente natural de ácidos grasos EPA y 
DHA del tipo Omega-3, esenciales para la diete humana, se 
encuentran en el aceite de pescado. Cabe recordar que de cada 
100 g de sardinas frescas salen 1.700 mg de estas sustancias 
grasas y aceites tan buenos para mejorar la salud y prevenir 
enfermedades cardiovasculares. Y por comparar diremos 
que la carne de la ternera sólo posee 20 mg por cada 100 g, 
y los cereales, la pasta, la fruta o los vegetales, que apenas 
contienen.

Estrella de set braços

Solem veure les estrelles marines com immòbils i dòcils animalits, quan 
és al contrari. Caminen molt lent però no s’aturen, així que amb una 
estona recorren llargs trams, i a més, són mortífers depredadors quan es 
fixen en un altre ésser comestible al qual acorralen incansablement.
En castellà se la coneix com estrella de hondura. En anglés, seven rayed 
starfish. En alemany, siebernarumiger seestern. I en francés, etole de mer à 
sept brauches. El seu nom científic en llatí és Luidia ciliaris.
Aquestes estrelles pertanyen a la classe dels asteroïdeus. Corporalment, 
té un disc menut amb els set braços llargs, plans, mòbils i amb àpexs. Està 
recoberta de grans plaques d’esquelet que li confereixen rigidesa a la 
part inferior. Té les paxil·les sobre els braços en tres fileres longitudinals. 
A la part superior el cos és molt robust. La boca està al centre per la 
part inferior, com a lloc concèntric dels solcs ambulacrals, que poden 
transportar l’aliment diminut com un reguer.
La seua talla màxima és de 30 cm. 
Solen viure una mitjana de sis anys. 
És de color roig uniforme i ataronjat. La part ventral sol ser més clara. 
La maduració de l’època reproductora és al començament de l’hivern. 
Hi ha separació de sexes per cessió lliure d’espermatozoides i ous en les 
aigües del mar.
S’alimenta a base de xicotets organismes vius com mol·luscos, crustacis i 
plantes, fins i tot de peixos moribunds i carronya. S’empassa senceres les 
preses menudes, i en el cas que tinguen closca, després de digerir-ne la 
part comestible, al cap d’uns dies l’expulsa. Però quan són musclos grans, 
els obrin gràcies als centenars de peus ambulacrals que fan de ventosa, i hi 
aplica una secreció digestiva amb l’estómac envaginable, de manera que 
pot deixar fixa al substrat la closca del musclo que pot tindre l’estómac 
ple de menjar. 
Habita sobre fons arenosos i rocosos de 4 a 500 m de profunditat. 
Tenen un gran poder de regeneració. Si se’ls trenca un tros de braç són 
capaços de regenerar-lo ràpidamente. 
Forma part de la nostra característica macrofauna, i és alhora molt 
agressiva amb les espècies que conviuen en el seu entorn. S’arrosseguen 
amb relativa lentitud amb els peus ambulacrals. Els braços solament els 
utilitzen per alçar-se.

Capturas de tonyina al anzuelo

Reformas en la capitania de puerto
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El Ayuntamiento de Vinaròs realizó el viernes 
día 3 de julio una recepción oficial a los 
futbolistas vinarocenses Jordi Pablo y Edu 
Caballer, como reconocimiento del ascenso a 
la Segunda División con el filial del Villarreal 
C.F. Entre alcalde, jugadores y representantes 
del club hubo intercambio de obsequios.

Los futbolistas vinarocenses estuvieron 
acompañados del coordinador de Fútbol, 
Antonio Cordón, y el ex entrenador amarillo y 
actual miembro de la secretaría técnica, Paquito, 
además de familiares y amigos que llenaron el 
salón consistorial.
El alcalde, Jordi Romeu, destacó como un he-
cho “insólito” que dos jugadores vinarocen-
ses hayan logrado ascender a la categoría de 
plata del fútbol nacional y también alabó el 
trabajo del conjunto amarillo “por estar re-
presentando la provincia e incluso lograr que 
tenga en Vinaròs más socios que el propio Vi-
naròs C.F, lo que quiere decir que el club está 
haciendo un gran trabajo”. Romeu también 
destacó las facilidades que da el club para 
que muchos niños vinarocenses participen 
en torneos del Villarreal.
Por su parte, Cordón destacó la trayectoria de 
ambos jugadores en los equipos del fútbol base 
del Villarreal, mientras Paquito alabó la actitud de 
ambos jugadores y sus familias.

El Ayuntamiento de Vinaròs homenajea a Jordi Pablo 
y Edu Caballer por el ascenso con el filial del Villarreal CF

FUTbOL. 

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Verano de éxitos para 
nuestro deporte
Sin duda alguna la natación ha sido el 
deporte más destacado de la pasada 
semana por el extraordinario triunfo 
conseguido por el Club Natació Vinaròs en la 
Travesía al Puerto de Benicarló donde copó 
los dos primeros puestos absolutos en las 
categorías femenina y masculina a cargo de 
estos excepcionales nadadores locales que 
son Noemí López y Sergio Ibáñez, los cuales 
ya vencieron en este mismo escenario el 
año pasado.
También hay que destacar en patinaje 
la meritoria participación de Almudena 
Gómez, componente del Club Patinaje 
Artístico Vinaròs en el Campeonato de 
España celebrado en Alagón (Zaragoza), 
donde consiguió clasificarse en un puesto 
destacado dentro de la categoría cadete 
que contaba con un alto nivel, lo que hizo 
que la competición fuera más reñida.
En atletismo, hay que resaltar la 
extraordinaria participación de nuestros 
atletas locales. Guillem Adell logró un 
segundo puesto en el Meeting Internacional 
de Salamanca en la prueba de 1.500 metros 
lisos; Alba Sánchez quedó en 24º lugar 
del Gran Premio Internación de Marcha 
en La Coruña, y Andrea Cabré consiguió 
el Campeonato Autonómico promesa en 
Castelló.
Enhorabuena a todos y a conseguir éxitos 
para el deporte de Vinaròs.

www.vinarosnews.net
12anys

amb tu

Seguiu al Vinaròs.News 
www.vinarosnews.net

Tras las ya conocidas reuniones del 
Ayuntamiento con los capitanes primero 
y con el grueso de la plantilla después, se 
convocó en el Salón de Plenos del Consistorio 
a una serie de socios para que se formase 
una Junta Gestora que lleve a buen puerto 
a la nave albiazul. Tras la intervención de 
los ediles dando a conocer la situación de 
la entidad, de la que más o menos ya eran 
sabedores los asistentes, se formó una Junta 
Gestora. En la reunión se notaron a faltar 
otros socios que fueron llamados para el 
resto de reuniones que se han llevado a cabo 
durante lo largo de la semana. La primera 
reunión ya sin el Consistorio se realizaba el 
día después sin fijarse aún que cargos iban 
a ocupar cada uno de los componentes de 
la recién creada Gestora. En esta reunión se 
había convocado al entrenador Santi Forner 
pues lo más importante en esos momentos 
era el montar equipo. Para el lunes 
estaban convocados todos los jugadores, 
anteriormente se había reunido la junta para 
fijar los cargos correspondientes y convocar 
a los socios el jueves para que aprobasen 
el nombramiento de la Junta. Asimismo 
el viernes se convocaba a los medios de 
comunicación para dar a conocer a la 
nueva Junta y los cargos que van a ocupar. 
Con todos los jugadores se hablo en general 
al grupo. En esta charla asistieron tanto el 
Alcalde como el Teniente de Alcalde para 
dar agradecer la asistencia de los jugadores 
y dar todo el apoyo posible y colaboración 
por parte del Ayuntamiento. Tras retirarse 
las autoridades locales, se dirigió al grupo 
el presidente y posteriormente el secretario 
técnico. Tras presentar a cada uno de los 

componentes de la Gestora y los cargos 
que iban a ocupar cada uno de ellos, se 
quedaban solos el presidente y secretario 
técnico para hablar individualmente con 
cada jugador de manera individual. La 
tarde – noche fue larga pero prospera. 
Se inició a las 8 de la tarde y se 
prolongo hasta pasada la media noche.
Como era de suponer tanto los socios como 
medios de comunicación estaban ansiosos 
de conocer no solo la composición de la 
Junta sino conocer el estado en el que se 
encuentra el club, sobretodo tras todos 
los acontecimientos acaecidos desde final 
de temporada y ante todos los rumores 
sobre las posibles ofertas o compromisos 
que hayan podido recibir o adquirir 
los jugadores de la temporada pasada. 
Como todos los lectores saben, esta columna 
se escribe a principios de semana y se publica 
a finales, se puede leer antes en la web del 
club. Por este motivo no voy a adelantarme 
a la Asamblea General y publicar el nombre 
y cargo de los miembros de la Junta Gestora 
del Vinaròs C.F. antes de su aprobación por los 
socios y porque no tendría sentido rueda de 
prensa del día después convocada para ello. 
De momento a falta de alguna incorporación 
más, esta compuesta por 15 miembros que 
con más dedicación o menos van a aportar 
su granito de arena para llevar a buen 
puerto a nuestro Vinaròs C.F. en esta nueva 
etapa. Diversos socios sin formar parte de la 
junta van a prestar también su apoyo. Esta 
semana será inscrito el club, antes de que 
finalice el plazo y se entregará también en 
federación el acta con la aprobación de la 
nueva junta.

Una Gestora se hará cargo del Vinaròs C.F.
Rafa Marcos
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El dissabte 21 i diumenge 22 de juny, 12 
joves nadadors del Club Natació Vinaròs-Cala 
Montero es van desplaçar a Torrevella per 
participar en el Campionat Autonòmic en la 
categoria alevina (xiquets del 1996 i 1997, i 
xiquetes del 1997 i 1998).
Hi van prendre part 34 clubs de la nostra Comunitat, 
que van presentar vora 250 nadadors.
Wn categoria masculina, els nostres alevins 
van anar sumant punts fins assolir una 
brillantíssima segona posició per equips, tan 
sols superats pel C.N. Piscis.
Al segon lloc aconseguit pels xics, s’ha d’afegir 
la setzena posició de les xiques, la qual cosa no 
està gens malament si tenim en compte que 
només erem 2 nadadores i que hi van participar 
34 clubs de la nostra Comunitat.

Individualment, cal destacar la magnífica 
actuació d’Aroa Guadix en la prova dels 800 
metres lliures, que amb un temps de 10.51.72 
va aconseguir  la medalla d’or i es va convertir 
en la nova campiona autonòmica que l’acredita 
com la millor nadadora de tota la Comunitat 
Valenciana en aquesta disciplina. A més a més, 
també pujava al podi en la prova dels 200 
metres lliures per emportar-se la medalla de 
bronze.
David Miranda aconseguia quedar subcampió 
autonòmic i medalla de plata en els 100 
metres esquena. Prova en què Héctor Segura 
l’acompanyava en el podi en obtenir la medalla de 
bronze.
Dany Brites aconseguia 2 medalles de bronze en 
pujar al tercer escaló del podi en les proves de 400 

metres lliures i 100 metres braça.
Medalla de bronze per a Toni Bordes en la prova 
dels 100 metres braça, i també per a Albert 
Castañeda en els 200 metres lliures.
A més a més, Albert en les proves de 100 metres 
lliures i 200 metres estils, obtenia dos noves 
mínimes per als Campionats d’Espanya. Des d’aquí 
li desitgem moltíssima sort tant a ell com a Aroa, 
que seran els dos nadadors alevins de Vinaròs que 
ens representaran en els Campionats d’Espanya 
que s’han de celebrar del 7 al 9 de juliol en la 
piscina Santa Olaya de Gijón.
I he deixat per al final la prova de relleus dels 4 x 
100 metres estils, en què els xics del C.N. Vinaròs, 
David Miranda, Toni Bordes, Joan Compte i Albert 
Castañeda, van assolir la segona posició, medalla 
de plata i, per tant, subcampions autonòmics. 

NATACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

Final dels XXVII Jocs 
Esportius de la 
Comunitat Valenciana 
en la categoria alevina
El Club Natació Vinaròs - Cala Montero 
aconsegueix quedar subcampió autonòmic 
en categoria masculina

Extraordinària l’actuació d’Aroa Guadix, que 
es proclama campiona autonòmica en 800 
metres lliures

Club Natació Vinaròs-Cala Montero
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El club de pesca deportiva La Lubina, 
dentro de la parcela de los infantiles, 
celebró el pasado domingo día 5 de 
julio, de las 09:00 a las 12:00 horas, 
en el dique de levante, el segundo 
concurso infantil, en sus apartados 
U-8 (menores de 8 años) y U-14 
(entre 9 y 14 años). Se disfrutó de 
un tiempo muy caluroso y como 
siempre los más jóvenes se lo 
pasaron en grande en un gran día 
de pesca con gran cantidad en 
capturas. A la hora de costumbre 
se repuso fuerzas con el tradicional 
almuerzo, esta vez una gran torrada. 
Felicitamos a todos los concursantes 

y destacamos a los ganadores:

U-8
1º Pau Pepio 
2º Rubén Díaz

U-14
1º José García
2º Sebastián Roig
3º Laia Pepio
4º Óscar Sales
Sólo nos queda animar a los jóvenes 
y a los papás para que lleven a sus 
hijos a los concursos y emplazar a 
todos para el próximo concurso del 
día 26 de julio.

PESCA.  Club de pesca deportiva La Lubina

II concurso infantil de pesca 
Club pesca deportiva La Lubina

Este pasado fin de de semana se 
dieron cita en Alacant, las mejores 
promesas autonómicas del 
patinaje artístico de la Comunitat 
Valenciana, con motivo del 
Campeonato Autonómico, 
categorías alevín e infantil.
Desde Vinaròs se trasladaron tres 
patinadoras: Ariadna Besalduch, 
que participaba en la categoría 
alevín, y Patricia Gomis e Irene 
Tomas, en la categoría infantil.
El sábado por la mañana a 
partir de las 11:30 h se disputó 

la competición de disco corto 
y por la tarde la modalidad de 
disco largo. A la conclusión 
del campeonato autonómico, 
las autoridades municipales 
y federativas entregaron los 
premios.
Patricia Gomis obtuvo el primer 
puesto, en la categoría infantil, 
por tanto es la representante de 
la Comunitat Valenciana en el 
Campeonato de España. 
Irene Tomas quedó clasificada en 
cuarto lugar y Ariadna Besaldcuh, 

que era la primera vez que 
participaba en un campeonato 
autonómico, quedó clasificada 
en el puesto décimo. Agradecer 
la colaboración del Patronat 
d’Esports y de la Diputación 
Provincial. Felicitaciones a las 
patinadoras y a la entrenadora 
Pili Díaz.
Este fin de semana se celebra 
en Cáceres el Campeonato de 
España, en categoría juvenil en 
el que participa Maria Gomis, os 
tendremos informados.

Patricia Gomis, campeona autonómica y clasificada para los de España
C.P.V.

PATINATGE.  Club Patinatge Vinaròs

El pasado sábado 13 de junio se 
celebró el tercer y último encuentro 
provincial en el polideportivo de 
Benicarló, en la pista central, para las 
categorías benjamín, alevín, infantil 
y cadete de edades comprendidas 
entre 8-15 años y dentro del marco 

de los XXVII Jocs Esportius Comunitat 
Valenciana.
Participaron un total de 73 yudocas 
de toda la provincia, pertenecientes 
a los clubes Gran Maluc de Almenara, 
Distrito 10 y Budokan de Castelló y los 
clubes de judo Benicarló y Vinaròs.

Benjamines
Carlos Castel  2º lugar   medalla plata
Franc Beltrán  3º lugar  medalla bronce
Alex Farga  2º lugar   medalla plata
Alejandro Egido  1º lugar  medalla oro
Óscar Brau  1º lugar  medalla oro 
Benjamín Doménech 2º lugar  medalla plata
Jovanoti Arana  3º lugar  medalla bronce 
Ángel Fernández  2º lugar  medalla plata
Alevín
Demi Ferrá   3º lugar   medalla bronce

Tercer y último encuentro provincial
PATINATGE.  Club de Judo & Jiu-Jitsu Vinaròs

Club de Judo & Jiu-Jitsu Vinaròs
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El quàdruple campió d’Espanya de 10.000 metres, 
José Ríos, va estar el passat cap de setmana a 
Vinaròs.
El divendres, acompanyat pel seu gran amic, el 
president del Club Esportiu Aigües de Vinaròs, 
Carlos Queral, va visitar alguns col·legis públics 
per fomentar la pràctica de l’esport escolar. Els 
col·legials van quedar encantats amb la visita 
i molt emocionats amb la presència de l’atleta 
internacional.
El dissabte a la tarda, Ríos va oferir una xarrada 
col·loqui en les cavallerisses de l’ermita, sobre 

l’atletisme amateur i professional. En un ambient 
col·loquial i distés, José Ríos va atendre i va contestar 
a totes les preguntes i consultes que se li van 
formular sobre entrenament, alimentació, descans 
i consells. Tots els que vam estar-hi presents vam 
comprendre com a força de treball, quilòmetres i 
disciplina es forja un campió de la seua categoria, 
però el més important va ser comprovar la qualitat 
humana d’aquest gran esportista.
Van sorprendre especialment les seues opinions 
respecte a la pràctica de l’esport escolar, la 
importància de jugar fent esport sense pressions 

per crear campions en el seu moment oportú. El 
més important és divertir-se i créixer en un ambient 
saludable, la resta arribarà amb el temps.
La regidora d’Esports de l’Ajuntament de Vinaròs, 
Mª José Ferre, va estar present en l’acte i al final de 
la xarrada se li va fer entrega d’un xicotet obsequi 
com a record.
Sabem que el nostre bon amic Ríos, que ja ens 
ha visitat altres vegades, està travessant un mal 
moment a causa d’una lesió i des d’aquestes línies 
volem desitjar-li una ràpida recuperació per veure’l 
prompte en les pistes i en els circuits de marató.

José Ríos, a Vinaròs 
ATLETISME.  Club Esportiu Aigües-Vinaròs

Mª Jesús Pablo-C. Esportiu Vinaròs

Còrdova va acollir el passat cap de 
setmana, en les pistes d’atletisme del 
Fontanar, el Campionat d’Espanya 
Promesa amb la vista posada en el 
Campionat d’Europa Sub’23 que se 
celebrarà en Kaunas (Lituània) del 16 
al 19 de juliol. Amb una participació 
de més de 500 atletes (300 hòmens i 
237 dones), les dos vinarossenques, 
Andrea Cabré del Club Esportiu 
Aigües de Vinaròs i Alba Sánchez del 
Lleida Unió Atletica, van prendre la 
sortida en la prova de 10.000 metres 
marxa el diumenge a les 10 del matí 
amb una calor sufocant que rondava 

els 40ºC i que va endurir encara més 
aquesta duríssima prova de fons. Alba 
va acabar en quart lloc amb un temps 
de 50’15”55 i Andrea en cinquena 
posició millorant la seua marca 
personal amb un temps de 52’47”23.
Enhorabona a les dos pels resultats 
aconseguits i per acabar una 
magnífica temporada plagada d’èxits. 
Molta sort a Alba que juntament 
amb Julia Takacs (Puerto de Alicante) 
i Raquel González (Agrupacio Atl. 
Catalunya) representaran Espanya 
en el Campionat d’Europa Sub-23 en 
Kaunas a la prova de 20 km marxa.

Andrea Cabré i Alba Sánchez 
XXIV Campionat d’Espanya Promesa en Còrdova

Katia | Av. País Valencià

Lisboa | Av. País Valencià

Sagal | C. St. Tomàs

Portilla | C. Costa i Borràs

La Mera | Trv. Safont

Pilar Garcia | Pg. Colom

Mercader | C. St. Pasqual

Mercader | Av. Picasso

Tres Pontets | Av. Pablo Béjar

Llapis i Paper | Av. Leopoldo Querol

Docet | Av. M. Auxiliadora

Papelería Mateo | C. Pont

Kiosco C/ Pilar | Pl. St. Esteve

Diaris | Pl. Jovellar

Arnau | C. St. Cristòfol

El trobareu 
en els següents punts de venda EL DIARIET

 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL
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Regidoria de Benestar Social

La Regidoria d’Indústria i Comerç informa: 

Regidoria de Benestar Social

COMISION DE AGRICULTURA

Por esta Comisión de Agricultura 
se comunica a los agricultores 
del término municipal de Vinaròs 
que se inicia la Campaña contra 
la Mosca de la Fruta (CERATITIS 
CAPITATA WIED 2009), para las 
variedades extratempranas 
de cítricos (Marisol, Okitsu, 
Oronules, Arrufatina, Clausellina 
Hashimoto, Beatriz, Lorentina, 
Clemenpons Esbal, Oroval y 
Satsuma Owari), las personas 
interesadas en dicho tratamiento 
deberán presentar los escritos, 
según el siguiente detalle: 
1. Instancia donde consten los 
datos del propietario (apellido 

y nombre del agricultor, DNI, 
dirección, teléfono, etc.)
2. Variedades citrícolas que se 
pretende tratar
3. Ha de la finca y término 
municipal en que se encuentra
4. Situación (polígono-parcela) 
dentro del término municipal.
5. Antigüedad de la plantación 
El plazo para la presentación 
de instancias será desde el 6 de 
julio hasta el 27 de julio de 2009 
(ambos inclusive), y deberán 
presentarse en las dependencias 
de los Servicios Técnicos de este 
Ayuntamiento (c/ San Ramón, 4 
– 1º), dirigidas a la Comisión de 
Agricultura.
Vinaròs a 1 de julio de 2009

Per Decret d’alcaldia amb data 2 
de juliol de 2009 s’han aprovat 
les bases específiques que han 
de regir el procés selectiu per 
a la constitució d’una borsa de 
treball de COORDINADOR/A 
DEL CONSELL MUNICIPAL 
DE FORMACIó DE PERSONES 

ADULTES, assimilats al grup C, 
subgrup C1 (laborals). 
Els interessats poden consultar 
les bases de la convocatòria, en 
el Butlletí Oficial de la Província 
de Castelló o bé en la pàgina 
web de l’Ajuntament (www.
vinaros.es).

L’Ajuntament informa: L’Ajuntament informa: 

CONSTITUCIó BORSA TREBALL DE COORDINADOR/A DEL 
CONSELL MUNICIPAL DE FORMACIó DE PERSONES ADULTES

TRAMITACIó DE LA TARGETA 
DAURADA
Es comunica a les persones 
interessades a obtenir la targeta 
daurada per poder accedir al 
transport públic urbà de manera 
gratuïta, que el proper dia que 
se’n durà a terme la tramitació 

serà l’11 de setembre de 2009.
Requisits:
- Estar empadronat a Vinaròs.
- Tindre 65 anys complits
- Presentar el DNI original.
Lloc: Regidoria de Benestar 
Social, pl. de Sant Antoni, 19-baix
Horari: de 10.00 h a 13.00 h

La Regidoria d’Indústria i Comerç 
informa que s’ha publicat l’Ordre 
per la qual es convoquen ajudes 
destinades al pla de competitivitat 
del comerç urbà i la cooperació 
comercial per a l’exercici 2009.
Se subvencionen:
1. Innovació i introducció de 
noves tecnologies: implantació de 
sistemes de gestió electrònica.
2. Promoció i desenvolupament 
de mercats: promoció de fires 
comercials de la Comunitat 
Valenciana.
3. Generació i difusió del 
coneixement: ajudes a la realització 
d’estudis i investigacions sobre el 
sector comercial.
4. Cooperació empresarial: 

inversions en cooperació 
empresarial, suport a processos de 
cooperació empresarial
5. Assistència tècnica: gabinets 
d’assessorament tècnic i 
comercial
6. Potenciació de centralitats 
comercials urbanes: gerència 
de centres urbans i foment de 
l’associacionisme territorial.
El termini per presentar-hi 
sol·licituds és de 15 dies hàbils 
comptadors a partir del dia següent 
a la publicació de la convocatòria 
en el DOCV número 6047, amb 
data 1 de juliol de 2009.
Més informació:
Aedl-Afic 
Ajuntament de Vinaròs-3r pis

ESCOLA OFICIAL D’IDIOMES 
(PREINSCRIPCIó I 

MATRÍCULA)

La Regidoria d’Educació de 
l’Ajuntament de Vinaròs us informa 
de les dates de preinscripció i 
matrícula per al curs 2009-2010 de 
l’Escola Oficial d’Idiomes:
- Preinscripció:
· 1r període: del 15 de juny al 20 de 
juliol (per Internet) o 2n període: 
del 2 al 8 de setembre de 10 a 13 
hores a la Biblioteca Municipal 
(preinscripció per finestreta i 
pagament prova de nivell)
- Sorteig de la preinscripció: 
11 de setembre a la Biblioteca 

Municipal
- Exàmens de Prova de nivell:
· Anglés: 15 i 16 de setembre a l’IES 
Leopoldo Querol de Vinaròs
· Francés: 15 de setembre a l’IES 
Joan Coromines de Benicarló
- Matrícula:
· 1r període (només per als 
alumnes del curs anterior que 
vulguen matricular-se): del 13 al 
17 de juliol a l’EOI Castelló.
· 2n període: 21, 22, 23 i 24 de 
setembre, de 10 a 13 hores a la 
Biblioteca Municipal.

Més informació: 
Ajuntament: www.vinaros.es

Escola Oficial d’Idiomes: www.
eoicastello.es

Lunes día 13 de julio
A las 19:00 horas: Inauguración de la VI Exposición 
de Fotos Antiguas Temas del Mar, en el antiguo 
colegio San Sebastián. Días: del 13 al 19 de julio, 
ambos inclusive, de 11:00 a 13:00 h y de 18:00 a 
21:00 h. Fotos de la colección de D. Joaquín Simó 
Federico.

Jueves día 16 de julio
A las 11:00 horas: en la lonja, misa solemne en 
honor a la Virgen del Carmen, con la actuación 
de la Coral García Julbe. Seguidamente, ofrenda 
floral a la Virgen del Carmen y toque del silencio a 

cargo del trompetista Antonio Barberà. Acabada la 
misma, se prolongará la procesión desde la lonja 
hasta la parroquia Santa Magdalena. 
A las 13:00 horas: en la explanada de la lonja torrada 
de sardinas para el público en general.

Sábado día 18 de julio
A las 11:00 horas: natación. 
A las 13:00 horas: comida de hermandad para 
pescadores, en activo y jubilados, y familiares. 
A las 23:00 horas: en la explanada de la antigua 
lonja, junto al reloj solar, gran verbena popular. 
A las 24:00 horas: en la playa del Fortí, gran castillo 
de fuegos artificiales.

Sábado día 25 de julio
A las 19:30 horas: en la parroquia de Santa María 
Magdalena, misa en honor de los pescadores y 
familiares fallecidos. Toque del silencio a cargo del 
trompetista Antonio Barberà.
El cabildo de la Cofradía de Pescadores San Pedro 
de Vinaròs se reserva el derecho a cambiar o 
suspender cualquier acto, si las circunstancias así 
lo aconsejan.

Patrocinado por: Magnífico Ayuntamiento 
de Vinaròs, Cofradía de Pescadores San 
Pedro de Vinaròs

Fiestas de la Virgen del Carmen 
16 y 18 de julio de 2009 – Vinaròs –

Tauler Municipal
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FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

11 juliol VALLS zona turística nord, 11
12 juliol MATEU c. Sant Francesc, 103
13 juliol TORREGROSA av. Llibertat, 9
14 juliol MARTÍNEZ av. País Valencià, 15
15 juliol FERRER pl. Sant Antoni, 39
16 juliol ROCA c. Sant Francesc, 6
17 juliol GUIMERÀ pl. Parroquial, 11

agenda

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori 964 45 34 00
Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Ambulatori 964 45 34 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03
FPA 964 45 30 44
Gas butà 964 45 11 24
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. 
Festius: 9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 
19.30. Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts 
estudi bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

9.45 arribada 17:30 diari
22.15 arribada 04:55 diumenge
MADRID-VINARÒS

15.00 arribada 22:30 diari
1.00 arribada 8:22 dissabte
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Llibertat): 
8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost
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